
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ Σ.Τ.Υ.Α. 
 

ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ 
 

ΣΑΒΒΑΤΟ, 26 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2013- ΩΡΑ: 09:00΄ 

 

▪ ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. κ.Τρέσσος Δημήτριος  

▪ ΠΡΟΕΔΡΟΣ Γ.Σ. κ.Τσουκνίδας Δημήτριος  

----------------------------- 

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ 2013 

ΜΕΡΟΣ Α΄ 

08:00      Έναρξη ψηφοφορίας. 

09:00      Πέρας προσελεύσεως Μελών ΣΑΣ 

09:05      Πέρας προσελεύσεως προσκεκλημένων. 

09:10      Παρουσίαση προγράμματος Γ.Σ. από Αντιπρόεδρο κ.Αχιλλέα Αυδή. 

09:15      Χαιρετισμός Προέδρου ΣΑΣ κ.Δημητρίου Τρέσσου. 

09:20      Απονομή διακρίσεων 

• Ανάγνωση αποφάσεων Δ.Σ. για απονομή τίτλων επιτίμων στους κ.κ. 

Γεώργιο Ζεβόλη (Επίτιμου Ταμία) και Εμμανουήλ Δαμηλάκη (Επίτιμο 

Γραμματέα).  

• Επίδοση πλακετών στους κ.κ. Σμήναρχο Πιέρρο Πλατάνα τέως 

Πρόεδρο ΣΑΣ Επισμηναγό Δημήτριο Μανιώτη τέως Αντιπρόεδρο του 

ΣΑΣ και Αντιπτέραρχο ε.α. Βασίλειο Κατσιαντώνη τέως Πρόεδρο 

ΕΑΑΑ. 

• Αναμνηστική σειρά γραμματοσήμων στον Σμηναγό ε.α. κ.Κωνστα-

ντίνο Καρκανιά Πρόεδρο του Ελληνοβρετανικού Κολλεγίου Αθηνών 

και Πρόεδρο του Συνδέσμου Ελληνικών Κολλεγίων.  

• Παρουσίαση των Ασμιων Παναγιώτη Λεωνιδάκου και Γεωργίου 

Μπάκου, υποτρόφων μεταπτυχιακού προγράμματος 2ετούς φοιτήσεως  

στο Ελληνοβρετανικό Κολλέγιο με τη συνεργασία του ΣΑΣ  
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• Απονομή επαίνου στον Δόκιμο Υπαξιωματικό 2ας Χρυσόστομο 

Φωτιάδη από τον Πρόεδρο ΣΑΣ και οικονομικό βραβείο 300€ από τον 

Επίτιμο Πρόεδρο ΣΑΣ κ.Γεώργιο Εμμανουηλίδη.  

• Απονομή επαίνου στον Δόκιμο Υπαξιωματικό 1ης Τζανή Δημήτριο 

από τον Αντιπρόεδρο ΣΑΣ και οικονομικό βραβείο 200€ από τον 

Επίτιμο Πρόεδρο ΣΑΣ κ.Παναγιώτη Μερτίκα.  

10:10     Κοπή Πίττας. 

10:50     Διάλειμμα – Παράθεση καφέ. 

11:00     Αποδέσμευση Προσκεκλημένων. 

 

ΜΕΡΟΣ Β΄ 

11:00      Παρουσίαση υποψηφίων από Αντιπρόεδρο ΣΑΣ κ. Αχιλλέα Αυδή  

      (2΄ λεπτά έκαστος).  

11:30      Έναρξη Εργασιών Γ.Σ.-Πρόταση Δ.Σ., δια Προέδρου Σ.Α.Σ, ονομάτων    

      για ανάληψη καθηκόντων Προεδρείου Γ.Σ. ως ακολούθως: Πρόεδρος:  

       Σμήναρχος ε.α. κ.Δημήτριος Τσουκνίδας, Μέλη:  Επισμηναγός ε.α.  

       κ.Δημήτριος Μανιώτης και Επισμηναγός ε.α. κ.Αναστάσιος  

       Γεωργόπουλος. 

11:35      Χαιρετισμός Προέδρου Γ.Σ. – Συστάσεις – Διαδικασία δήλωσης  

      επιθυμούντων να μιλήσουν – Ορισμός χρόνου τοποθετήσεων  

      ομιλητών (3΄ λεπτά). 

11:40     Διοικητικός Απολογισμός πεπραγμένων περιόδου Ιανουαρίου –  

     Δεκεμβρίου 2012, από Πρόεδρο ΣΑΣ κ.Δημήτριο Τρέσσο.  

12:20      Οικονομικός Απολογισμός περιόδου Ιανουαρίου – Δεκεμβρίου  

      2012 από Ταμία ΣΑΣ κ.Στέφανο Καβέκο. Παρουσίαση και  

               κατάθεση Ισολογισμού 2012 και του Προϋπολογισμού Εσόδων  

     Εξόδων 2013. 
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12:30      Παρουσίαση Ετήσιας Έκθεσης Εξελεγκτικής Επιτροπής επί της  

               Οικονομικής Διαχείρισης του Συλλόγου, για περίοδο Ιανουαρίου  

               Δεκεμβρίου 2012. 

12:35      Στόχοι 2013 από Πρόεδρο Δ.Σ. Σμήναρχο κ.Δημήτριο Τρέσσο – 

               Λοιπές εισηγήσεις Δ.Σ.  

12:55      Διάλειμμα – Παράθεση καφέ. 

 

ΜΕΡΟΣ Γ΄ 

13:10       Συνέχιση εργασιών Γ.Σ. Ομιλητές. Καταθέσεις απόψεων –  

               προτάσεων.  

               Απαντήσεις από Πρόεδρο Δ.Σ., ή Πρόεδρο, ή Μέλη του Δ.Σ. του  

               ΣΑΣ, ή Νομικό Σύμβουλο, ανάλογα με τις αρμοδιότητες.  

               Ψηφοφορία επί προτάσεων δια ανατάσεως της χειρός.  

14:00      Έγκριση τυχόν Ψηφισμάτων.  

14:20      Κήρυξη πέρατος Γ.Σ. από Πρόεδρο Γ.Σ. Διανομή Ημερολογίου  

      2013. Συνέχιση ψηφοφορίας.  

* * * * * * * * * * 

 «Παρουσίαση προγράμματος Γ.Σ. από Αντιπρόεδρο κ. Αχιλλέα Αυδή» 

 

ΑΧ.ΑΥΔΗΣ (Αντιπρόεδρος Συλλόγου Αποφοίτων ΣΤΥΑ): Καλή σας 

ημέρα. Χρόνια Πολλά και Καλή Χρονιά. 

Το πρόγραμμα των εργασιών το έχετε στα χέρια σας.  

Δίνω τον λόγο στον Πρόεδρο του Συλλόγου μας τον κ. Δημήτριο 

Τρέσσο.  

«Χαιρετισμός Προέδρου Σ.Α.Σ.» 

 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Καλημέρα σε όλους σας και Χρόνια Πολλά για το νέο έτος. 

Εύχομαι υγεία και οικογενειακή ευτυχία σε όλους.  
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Σήμερα, είμαστε όλοι εδώ για να επιτελέσουμε μια διαδικασία, που 

είναι σύμφωνα με το Καταστατικό του Συλλόγου μας η μεγαλύτερη και 

παράλληλα η ισχυρότερή του, δηλαδή η Γενική Συνέλευση και εκ 

παραλλήλου να κόψουμε την πίτα μας για το καλό του νέου χρόνου, καθώς 

επίσης να κάνουμε και τις προβλεπόμενες απονομές ηθικών αμοιβών και 

βραβεύσεων. 

Εάν μετρήσουμε τον χρόνο λειτουργίας του Συλλόγου μας, θα βρούμε 

ότι σήμερα μπήκαμε στο 31ο έτος εποικοδομητικής συνεχούς λειτουργίας 

του. Χρόνια μας πολλά. 

Σήμερα, είναι μαζί μας οι εκλεκτοί μας προσκεκλημένοι: 

- Αντιπτέραρχος (Ι) Αντώνιος Τσαντηράκης, Αρχηγός ΓΕΑ 

- Ταξίαρχος (Ι) Άγγελος Αντωνογιαννάκης, Διοικητής ΣΤΥΑ 

- Αντιπτέραρχος (Ι) ΕΑ Βασίλειος Κατσιαντώνης, επίτιμος Αρχηγός 

ΑΤΑ και τέως Πρόεδρος ΕΑΑΑ. 

- Αντιπτέραρχος (Ι) ΕΑ Κωνσταντίνος Ιατρίδης, Πρόεδρος της ΕΑΑΑ. 

- Αντιπτέραρχος (Ι) ΕΑ  …  Ναούμ, Αντιπρόεδρος ΑΑΚΕ 

- Υποπτέραρχος (Μ) ΕΑ Γεώργιος Παπακωνσταντίνου, Πρόεδρος της 

Ανεξάρτητης Ένωσης Αξιωματικών Ενόπλων Δυνάμεων (ΑΝΕΑΕΔ) 

- Ταξίαρχος ΕΑ Γεώργιος Ρούσσος, Πρόεδρος ΣΑΣΥΔΑ 

- Αντισυνταγματάρχης Ανέστης Τσουκαράκης, Πρόεδρος ΣΥΣΜΕΔ  

- Αντιπλοίαρχος Νικόλαος Βασιλείου, Πρόεδρος του ΠΜ/ΣΑΣΥ/ΠΝ 

- Κωνσταντίνος Καρκανιάς, Πρόεδρος Ελληνοβρετανικού Κολεγίου 

Αθηνών 

- Οι Επίτιμοι Πρόεδροι ΣΑΣ Γεώργιος Εμμανουηλίδης, Παναγιώτης 

Μερτίκης και Γεώργιος Γονατάς,  

- ο τέως Πρόεδρος Παναγιώτης Αλεξόπουλος και 

-  ο Αντιπτέραρχος (Ι) Ιωάννης Γαβριηλίδης  
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Βεβαίως, σήμερα, ο υψηλός απών είναι ο αγαπημένος μας επίτιμος 

Αρχηγός και επίτιμο μέλος του ΣΑΣ Αντιπτέραρχος Αλέξανδρος 

Παπανικολάου, ο οποίος ήταν πάντα παρών σε όλες τις εκδηλώσεις μας. 

Επίσης, απόντες είναι και όλοι εκείνοι οι φίλοι συνάδελφοί μας 

τριάντα εννέα (39 ) στον αριθμό απόφοιτοι της ΣΤΥΑ, που πέρυσι  

έφυγαν από κοντά μας για το μεγάλο ταξίδι.   

Για όλους λοιπόν τους προαναφερθέντες, παρακαλώ να τηρήσουμε 

ενός λεπτού σιγή. 

Στο σημείο αυτό τηρείται ενός λεπτού σιγή εις μνήμη των αποθανόντων 

Μελών του Συλλόγου Αποφοίτων ΣΤΥΑ κατά το 2012 

……………………………………………………………………………… 

Ας είναι αιωνία η μνήμη τους. 

«Απονομή διακρίσεων» 

«Ανάγνωση αποφάσεων Δ.Σ. για απονομή τίτλων επιτίμων στους κ.κ. 

Γεώργιο Ζεβόλη (Επίτιμου Ταμία) και Εμμανουήλ Δαμηλάκη (Επίτιμο 

Γραμματέα)» 

 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: (Διαβάζει την απόφαση) 

ΑΠΟΝΟΜΗ ΤΙΤΛΟΥ ΕΠΙΤΙΜΟΥ ΓΕΝΙΚΟΥ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑ 

« Η Επιτροπή Αξιολόγησης απονομής τιμητικών διακρίσεων, που 

συγκροτήθηκε με το Πρακτικό 575 στις 9.1.2012 και αποτελείται από τους:  

Σμήναρχο ΕΑ Αχιλλέα Αυδή ως Πρόεδρο 

Σμήναρχο ΕΑ Ανδρέα Ανδρικόπουλο και 

Σμήναρχο ΕΑ Αναστάσιο Σπυρόπουλο, 

συσκέφθηκε και αφού έλαβε υπόψιν το άρθρο 10 του Κανονισμού 

Εσωτερικής Λειτουργίας Συλλόγου Αποφοίτων ΣΤΥΑ (ΣΑΣ), και αφού 

αποφάσισε, προτείνει να απονεμηθεί ο τίτλος του επιτίμου Γενικού 
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Γραμματέα του ΣΑΣ στον Αντισμήναρχο ΕΑ Εμμανουήλ Δαμηλάκη, για την 

επί πολλά χρόνια ευδόκιμη προσφορά του ως Γενικός Γραμματέας του 

Συλλόγου, η οποία υπήρξα πάντα παραδειγματική για τα νεώτερα μέλη του 

Συλλόγου. 

Παρακαλώ τον κ.Δαμηλάκη για την παραλαβή της αναμνηστικής 

σειράς γραμματοσήμων. 

Ακολουθεί απονομή αναμνηστικής σειράς γραμματοσήμων από τον Πρόεδρο 

του ΣΑΣ κ.Δ.Τρέσσο, στον Αντισμήναρχο ε.α. κ.Εμμανουήλ Δαμηλάκη 

……………………………………………………………………………… 

ΕΜ.ΔΑΜΗΛΑΚΗΣ:  Ευχαριστώ  πολύ το Δ.Σ. για την τιμή που μου έκανε. 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: ( Διαβάζει την απόφαση) 

ΑΠΟΝΟΜΗ ΤΙΤΛΟΥ ΕΠΙΤΙΜΟΥ ΤΑΜΙΑ 

«  Η Επιτροπή Αξιολόγησης Απονομής Τιμητικών Διακρίσεων που 

συγκροτήθηκε με το Πρακτικό 575 σας 9.1.2012 και αποτελείται από σας:  

Σμήναρχο ΕΑ Αχιλλέα Αυδή ως Πρόεδρο 

Σμήναρχο ΕΑ Ανδρέα Ανδρικόπουλο και 

Σμήναρχο ΕΑ Αναστάσιο Σπυρόπουλο,  

συσκέφθηκε και αφού έλαβε υπόψιν το άρθρο 10 του Κανονισμού 

Εσωτερικής λειτουργίας Συλλόγου Αποφοίτων ΣΤΥΑ (ΣΑΣ), και αφού 

αποφάσισε, προτείνει να απονεμηθεί ο τίτλος του επιτίμου Ταμία του ΣΑΣ 

στον Επισμηναγό ΕΑ Γεώργιο Ζεβόλη, για την 22ετή θητεία του ως Ταμίας 

και με τη συμπαράσταση όλων των μελών του Δ.Σ. εργάστηκε με δύναμη 

ψυχής κατά γενική ομολογία και απέδωσε άριστον έργο, χωρίς να υπολογίζει 

χρόνο. 

Παρακαλώ τον κ.Ζεβόλη για την παραλαβή σας αναμνηστικής σειράς 

γραμματοσήμων. 
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Ακολουθεί απονομή αναμνηστικής σειράς γραμματοσήμων από τον Πρόεδρο 

του ΣΑΣ κ.Δ.Τρέσσο, στον Επισμηναγό ε.α. κ.Γεώργιο Ζεβόλη. 

…………………………………………………………………………......... 

Γ.ΖΕΒΟΛΗΣ: Ευχαριστώ πολύ το Δ.Σ. για την τιμή που μου έκανε. 

«Επίδοση πλακετών σας κ.κ. Σμήναρχο Πιέρρο Πλατάνα τέως Πρόεδρο 

ΣΑΣ, Επισμηναγό Δημήτριο Μανιώτη τέως Αντιπρόεδρο του ΣΑΣ και 

Αντιπτέραρχο ε.α. Βασίλειο Κατσιαντώνη τέως Πρόεδρο ΕΑΑΑ» 

 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Κύριε Πλατάνα, αγαπητέ μου Πιέρρο, το Δ.Σ. του Συλλόγου 

στην τελευταία του συνεδρίαση αποφάσισε να σου απονεμηθεί τιμής ένεκεν 

η πλακέτα του Συλλόγου, διότι διετέλεσες Πρόεδρος του Συλλόγου για 

διάστημα 18 μηνών περίπου. Βεβαίως, συνεχίζετε να είστε μέλος του 

Συλλόγου σας και σας ευχόμεθα υγεία και οικογενειακή ευτυχία. 

Π.ΠΛΑΝΑΤΑΣ: Σας ευχαριστώ.  

Πάντα στήριζα τον Σύλλογο με ενέργειες για να βοηθήσουμε να 

ανέβει ψηλά. Θα συνεχίσω και τώρα, από όποιο μετερίζι και αν βρίσκομαι, 

απλός στρατιώτης, να βοηθάω τον Σύλλογο. Η αγάπη σας για τον Σύλλογο 

είναι μεγάλη. Θα ευχηθώ δε και θα ευχαριστήσω τα Μέλη του απερχόμενου 

Διοικητικού Συμβουλίου, για την τιμή που μου κάνουν να μου δώσουν την 

πλακέτα. Και όσοι είναι υποψήφιοι, καλή επιτυχία σας εκλογές που έχουμε 

σήμερα. Ευχαριστώ πολύ.  

Ακολουθεί απονομή τιμητικής αναμνηστικής πλακέτας από τον Πρόεδρο του 

ΣΑΣ κ.Δ.Τρέσσο, στον Σμήναρχο κ.Πιέρρο Πλατάνα, τέως Πρόεδρο ΣΑΣ. 

……………………………………………………………………………… 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Ο δεύτερος δικαιούμενος, λόγω προϋπηρεσίας στον Σύλλογο, 

είναι ο κ.Μανιώτης Δημήτρης, ο οποίος ήταν Αντιπρόεδρος και  

αποχώρησε για λόγους υγείας.  
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Αγαπητέ Δημήτρη, και για εσένα το Διοικητικό Συμβούλιο του 

Συλλόγου στην τελευταία του συνεδρίαση αποφάσισε να σου απονεμηθεί 

τιμής ένεκεν η πλακέτα του Συλλόγου, διότι διετέλεσες επί σειρά ετών 

Μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου, καθώς και Αντιπρόεδρος.  

Βεβαίως, συνεχίζεις και εσύ να είσαι Μέλος και σας είδες, ζήτησες και 

μόνος σου καθήκοντα για σήμερα. Σε ευχαριστούμε πολύ γι αυτό.  

Δ.ΜΑΝΙΩΤΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, Μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου, κύριε 

Πτέραρχε, κυρίες και κύριοι, ύστερα από δώδεκα (12) συνεχή χρόνια στον 

Σύλλογο, ήρθε η ώρα να παραδώσω τη σκυτάλη σας νέους. Βέβαια, την 

τελευταία χρονιά έφυγα για πραγματικούς λόγους υγείας, δεν μπορώ πλέον 

να προσφέρω, αλλά όσο είμαι εν τη ζωή, θα είμαι κοντά στον Σύλλογο. Δεν 

έχω τίποτα άλλο να πω.  

Ευχαριστώ το Διοικητικό Συμβούλιο, ευχαριστώ όλους εσάς που τόσα 

χρόνια με τιμήσατε και με εκλέξατε στα Διοικητικά Συμβούλια. Εύχομαι στο 

νέο Συμβούλιο δύναμη, υγεία και να έχουν θάρρος, θράσος και 

δυναμικότητα, γιατί τα προβλήματα είναι πάρα πολλά, που αντιμετωπίζει ο 

Σύλλογος. Σας ευχαριστώ όλους, καλημέρα σας και καλή χρονιά. 

Ευχαριστώ.  

Ακολουθεί απονομή τιμητικής αναμνηστικής πλακέτας από τον Πρόεδρο του 

ΣΑΣ κ.Δ.Τρέσσο, στον Επισμηναγό Δημήτριο Μανιώτη τέως Αντιπρόεδρο 

ΣΑΣ 

……………………………………………………………………………….. 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Κύριε Πτέραρχε, θα μου επιτρέψετε να μιλήσω για εσάς από 

εδώ. Αντιπτέραρχος κ.Κατσιαντώνης Βασίλειος. Ο τίτλος: άριστος 

αεροπόρος σας ανήκει, διότι υπήρξατε άριστος αεροπόρος και αυτό φάνηκε 

στο ξεκίνημά σας ότι θα συμβεί στο μέλλον, εκ του γεγονότος ότι με το τέλος 

σας Σχολής Ικάρων βγήκατε πρώτος, πρωτεύσατε δηλαδή και σας τρεις 

Τομείς Εκπαιδεύσεως: και στον Ακαδημαϊκό και στον Πτητικό και στον 
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Στρατιωτικό. Στη συνέχεια είχατε μία σπουδαία καριέρα στην Πολεμική 

Αεροπορία, στην οποία καταξιωθήκατε να αποστρατευτείτε Αντιπτέραρχος 

και μάλιστα, με τον ισόβιο τίτλο του Επιτίμου Αρχηγού ΑΤΑ.  

 Μετά την αποστρατεία σας, η αγάπη σας για την Πολεμική 

Αεροπορία, καθώς και για σας συναδέλφους, ήταν αυτή η αιτία που σας 

οδήγησε να διεκδικήσετε τον τίτλο του Προέδρου σας Ενώσεως 

Αποστράτων Αξιωματικών, που κατείχατε επαξίως για δώδεκα (12) 

ολόκληρα χρόνια. Τα χρόνια αυτά με τον Σύλλογο Αποφοίτων ΣΤΥΑ είχατε 

μία άριστη συνεργασία. Για τον λόγο αυτό, το Διοικητικό Συμβούλιο στην 

τελευταία του συνεδρίαση, αποφάσισε να σας απονεμηθεί η πλακέτα του 

Συλλόγου, την οποία θα θέλαμε και πιστεύουμε ότι θα την τοποθετήσετε σε 

εμφανές σημείο στην οικία σας, για να σας θυμίζει σας αποφοίτους σας 

ΣΤΥΑ, οι οποίοι σας αγάπησαν ως Αεροπόρο και Προϊστάμενό σας και στη 

συνέχεια σας τίμησαν με τη σειρά σας, σε σας σας εκλογικές αναμετρήσεις 

σας Ένωσης Αποστράτων.  

ΜΕΛΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, έχω ένσταση.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Μετά η ένσταση.  

ΜΕΛΟΣ: Τώρα! Τώρα είναι η ένσταση. Να με συγχωρείτε δυο λεπτά, λίγο.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Δεν επιτρέπεται.  

ΜΕΛΟΣ: Είναι απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου ή δική σας;  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου. Δεν σας ενδιαφέρει; 

Παρακαλώ, να μείνετε μετά, στη συνέχεια σας Συνέλευσης. Δεν έχετε 

δικαίωμα να διακόπτετε οποιαδήποτε στιγμή θέλετε.  

ΜΕΛΟΣ: Έχω δικαίωμα απόλυτο. Είμαι Μέλος του Συλλόγου.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Και λοιπόν; Επειδή είστε Μέλος, λέτε ό,τι θέλετε, όποια  

στιγμή;  

ΜΕΛΟΣ: Κακώς τιμάτε τον Πρόεδρο.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Κάνετε λάθος. Κάνετε λάθος!  
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 Κύριε Πτέραρχε, είναι εκ μέρος του Συλλόγου, με ευτυχία θα σας 

βλέπουμε, σας αγαπάμε και θα σας αγαπάμε, ανεξάρτητα με οτιδήποτε 

συμβαίνει γύρω σας, διότι ό,τι συμβαίνει γύρω σας, δεν σημαίνει ότι σας 

εκπροσωπεί.  

Ακολουθεί απονομή τιμητικής αναμνηστικής πλακέτας από τον Πρόεδρο του 

ΣΑΣ κ.Δ.Τρέσσο, στον Αντιπτέραρχο ε.α. Βασίλειο Κατσιαντώνη τέως 

Πρόεδρο ΕΑΑΑ.  

……………………………………………………………………………….. 

Β.ΚΑΤΣΙΑΝΤΩΝΗΣ: Ευχαριστώ πολύ. Ευχαριστώ πολύ το Διοικητικό 

Συμβούλιο. Εύχομαι σε όλους Καλή Χρονιά, με υγεία.  

 

 «Αναμνηστική σειρά γραμματοσήμων στον Σμηναγό ε.α. κ.Κωνσταντίνο 

Καρκανιά Πρόεδρο του Ελληνοβρετανικού Κολλεγίου Αθηνών και 

Πρόεδρο του Συνδέσμου Ελληνικών Κολλεγίων» 

& 

«Παρουσίαση των Αρχισμηνίων Παναγιώτη Λεωνιδάκου και Γεωργίου 

Μπάκου, υποτρόφων μεταπτυχιακού προγράμματος 2ετούς φοιτήσεως 

στο Ελληνοβρετανικό Κολλέγιο με τη συνεργασία του ΣΑΣ» 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Περνάω σε ένα πραγματικό περιστατικό, το οποίο οφείλεται 

στην αγάπη που έδειχνα πάντα σας προελεύσεως ΣΤΥΑ, σας μαθητάς, σαν 

Διευθυντής σας Σχολής κ.λπ. Ξεκίνησα κάποτε τη διαδικασία και φρόντισα 

μέσω φίλων Βουλευτών και μη και πέρασε Επερώτηση στη Βουλή των 

Ελλήνων, η οποία σε αυτή τη φάση που μιλάω, κατετέθη από τον κ.Νάσο 

Αλευρά και η οποία έλεγε:  

«Παρά το ότι με τον Ν. 2913/01 προβλέφθηκε η ένταξη των Ανωτέρων 

Στρατιωτικών Σχολών ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων στην ανωτέρα βαθμίδα 

σας Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης, δεν έχει μέχρι σήμερα αναγνωριστεί τυπικά 

και με σαφήνεια η ισοτιμία σας με τα ΤΕΙ. Αυτό έχει ως αποτέλεσμα, οι Σχολές 
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να λειτουργούν σε ένα αμφισβητούμενο νομικό καθεστώς και να παρέχουν 

πτυχία ιδιότυπης νομικής ισχύος.  

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί εάν προτίθενται να μεριμνήσουν για 

τη σαφή τακτική ισοτιμία των ΑΣΣΥ διετούς φοιτήσεως με τα ΤΕΙ, ενόψει σας 

δημιουργίας νέου θεσμικού πλαισίου για την Πρωτοβάθμια Εκπαίδευση. Εάν 

προτίθενται να εξασφαλίσουν τη δυνατότητα μεταπτυχιακών σπουδών σας 

αποφοίτους ΑΣΣΥ, σας ισχύουν και στα ΤΕΙ».  

Και εδόθη η εξής απάντηση:  

«Εις απάντηση σας ερωτήσεως που κατέθεσε ο Βουλευτής Νάσος 

Αλευράς σας τον Υπουργό Εθνικής Αμύνης, με θέμα την ισοτιμία του πτυχίου 

των Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών ΑΣΣΥ με τα ΤΕΙ, γίνονται γνωστά τα 

ακόλουθα:  

Σύμφωνα με τον Ν. 2913, η Ανωτάτη Εκπαίδευση αποτελείται από δύο 

παράλληλους τομείς. Ο σας τομέας είναι ο Πανεπιστημιακός, που 

περιλαμβάνει τα Πανεπιστήμια, τα Πολυτεχνεία και την Ανωτάτη Σχολή 

Καλών Τεχνών, ενώ ο σας τομέας είναι ο Τεχνολογικός, που περιλαμβάνει τα 

Τεχνολογικά Εκπαιδευτικά Ιδρύματα.  

Στο άρθρο 19 παρ. 5 του Ν. 2913 καθορίζεται ότι τα ΑΣΣΥ διετούς 

φοιτήσεως ανήκουν στην Ανωτέρα Τριτοβάθμια Εκπαίδευση, δηλαδή σε 

βαθμίδα διαφορετική των ΤΕΙ. Στην ισχύουσα λοιπόν συνέπεια με τη 

νομοθεσία δεν υπάρχει ρητή πρόβλεψη περί ισοτιμίας των ΑΣΣΥ και των ΤΕΙ, 

από όπου προέρχεται η δυνατότητα μεταπτυχιακών σπουδών σας πτυχιούχους 

ΑΣΣΥ». 

Άρα, σας απάντησαν ότι οι προελεύσεως Ανωτέρων Σχολών σας η 

ΣΤΥΑ, δεν δικαιούνται μεταπτυχιακές σπουδές. Δεν σταμάτησα εκεί. 

Συνέχισα την έρευνα. Πήγα στα Ιδιωτικά Πανεπιστήμια. Πρόεδρος των 

Ιδιωτικών Πανεπιστημίων είναι ο φίλος και συμμαθητής περίπου του 
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αδελφού μου, σας 14ης Σειράς ΣΜΑ, κ.Κωνσταντίνος Καρκανιάς, ο οποίος 

είναι και σήμερα εδώ.  

Του υπέβαλα το αίτημα, λέγοντάς του ότι ζητώ να σας δώσει κάποια 

υποτροφία με έκπτωση, όχι δωρεάν. Μου λέει: «Άσε με, κύριε Δημήτρη, να 

το εξετάσω».  

Μετά από λίγο, μου εστάλη ένα χαρτί στον Σύλλογο, που λέει:  

«Το Ελληνοβρετανικό Κολλέγιο λειτουργεί από το 1990 και προσφέρει 

στην Ελλάδα προπτυχιακά και μεταπτυχιακά προγράμματα αρχικά του 

Πανεπιστημίου σας Ουαλίας και επομένως το Κολλέγιο ιδρύθηκε με σας 

εταίρους Σχολών ΔΕΛΤΑ, οι οποίοι σας γνωρίζετε, προέρχονται από τη 14η 

Σειρά ΣΜΑ.  

Γι αυτό αποφασίσαμε να χορηγήσουμε μία πλήρη υποτροφία για το 

Μεταπτυχιακό Πρόγραμμα Διοίκησης Επιχειρήσεων MPA σε έναν απόφοιτο 

ΣΤΥΑ. Εάν το αποτέλεσμα σας σας παροχής είναι ικανοποιητικό, είναι 

δυνατόν να θεσμοθετήσουμε αυτή την υποτροφία και για σειρά άλλων ετών». 

Έγινε η εξέταση των δικαιολογητικών των παιδιών από μία Επιτροπή 

σας οποίας ήμουν και εγώ Μέλος και η Επιτροπή απεφάνθη, σύμφωνα με τα 

χαρτιά τα οποία υπέβαλαν –γιατί υπέβαλαν έξι (6) άτομα για την υποτροφία 

αυτή– και έδωσε την υποτροφία σε κάποιον Αρχισμηνία. Μου απεστάλη 

αμέσως το χαρτί και λέει:  

«Το Ελληνοβρετανικό Κολλέγιο σε συνεργασία με τον Σύλλογο 

Αποφοίτων σας ΣΤΥΑ, χορήγησε στον Αρχισμηνία Παναγιώτη Λεωνιδάκο, 

απόφοιτο σας ΣΤΥΑ, υποτροφία για το Μεταπτυχιακό Πρόγραμμα MPA του 

Ελληνοβρετανικού, που προσέφερε σε συνεργασία με το Πανεπιστήμιο. Το 

Πρόγραμμα είναι Αγγλόφωνο και έχει διάρκεια δύο (2) έτη. Ο Λεωνιδάκος 

Παναγιώτης αποφοίτησε από τη ΣΤΥΑ το 2003 με άριστα, ολοκληρώνει το 

Τμήμα Χρηματοοικονομίας σας Τραπεζικής Διοίκησης στο Πανεπιστήμιο του 
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Πειραιά και κατά τη διάρκεια σας επαγγελματικής του καριέρας στην Πολεμική 

Αεροπορία, έχει κερδίσει πολλούς επαίνους.  

Το Ελληνοβρετανικό είναι ενθουσιασμένο με τη συνεργασία του με τον 

ΣΑΣ, γιατί έτσι έρχεται σε επαφή με πολύ ζωντανή ομάδα επαγγελμάτων σας 

Πολεμικής Αεροπορίας».  

Σημειώνεται ότι ο κ.Καρκανιάς, Πρόεδρος του Ελληνοβρετανικού, 

αλλά και οι λοιποί μέτοχοι του Ελληνοβρετανικού είναι απόφοιτοι σας ΣΜΑ 

14ης Σειράς και γι αυτό υπάρχει ισχυρή σχέση με σας αποφοίτους σας ΣΤΥΑ. 

Δεν φτάνει μόνο αυτό, η καΚαρκανιά Μαρία, η κόρη του κ.Καρκανιά, οποία 

είναι επί των Δημοσίων Σχέσεων, μερίμνησε ώστε για σας υπολοίπους οι 

οποίοι δεν επελέγησαν για δωρεάν φοίτηση, να δοθεί έκπτωση 50% στα 

δίδακτρα, για να μπορέσουν μόνοι σας, εάν επιθυμούν, να παρακολουθήσουν 

το Πρόγραμμα.  

Στη συνέχεια λοιπόν, προέκυψε ένα πρόβλημα. Σας μικρούλης που τον 

είχα μαθητή στη Σχολή και με ήξερε, με παίρνει και μου λέει: «Κύριε Τρέσσο, 

νομίζω…» είπε τα δικά του. Πιθανόν να νόμιζε ότι αδικήθηκε κιόλας. Του 

λέω: «Άκουσε, επειδή μιλάς σε άνθρωπο που σας αγαπάει, γι αυτό και 

δημιουργήθηκε αυτό το έδαφος. Σας και η Σχολή σας αγαπάει, στην οποία σας 

έστειλα, θέλω να πας στην καΚαρκανιά να πεις το πρόβλημα, διότι αν (ό μη 

γένοιτο), δεν συμβεί τίποτα άλλο, τουλάχιστον να πάρεις την έκπτωση και να 

τελειώσεις μόνος σου το Σχολείο».  

Πήγε και τι έγινε: δόθηκε δεύτερη υποτροφία σε έναν δεύτερο 

Υπαξιωματικό ο οποίος είναι και σας σήμερα παρών, από το ίδιο κομμάτι, 

την ίδια Σχολή και έτσι εφέτος, ενώ προβλέπαμε μόνο μία, έχουμε για δύο 

(2) Αρχισμηνίες οι οποίοι τελειώνουν με δύο πτυχία μεταπτυχιακά  

στη Διοίκηση.  

Τα δύο παιδιά αυτά είχαν ένα εξαίρετο βιογραφικό. Είναι ο 

Παναγιώτης Λεωνιδάκος και ο κ.Μπάκος Γεώργιος, Αρχισμηνίες. Ήδη έχει 
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ξεκινήσει το Πρόγραμμά σας, βρίσκονται σε κάποια φάση που πρέπει να 

παραδώσουν κάποιες εργασίες, είναι ενθουσιασμένοι από αυτά τα οποία μου 

έχουν πει, γι αυτό σας παρουσιάζω (ο σας έχει τραυματιστεί μάλιστα και 

είναι ελεύθερος υπηρεσίας). Είναι τα καμάρια σας.  

 Ευχαριστούμε πολύ τον κ.Καρκανιά ιδιαίτερα και την καΜαρία 

Καρκανιά. Θα θέλατε να πείτε κάτι; 

Π.ΛΕΩΝΙΔΑΚΟΣ: Θα θέλαμε να σας ευχαριστήσουμε για την υποτροφία 

και να σας συγχαρούμε για την προσπάθεια που κάνει ο Σύλλογος σας για 

όλους σας τομείς σας, που αφορά και εμάς σαν ενεργούς… 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Μα γι αυτό υπάρχει ο Σύλλογος σας. Να κουραστούμε για 

εσάς. Εμείς τα έχουμε λύσει, είμαστε συνταξιούχοι. Τι άλλο να κάνουμε;  

Π.ΛΕΩΝΙΔΑΚΟΣ: Το ξέρουμε. Και θα θέλαμε να ευχαριστήσουμε πάρα 

πολύ και τον κ.Καρκανιά.  

Γ.ΜΠΑΚΟΣ: Ευχαριστούμε.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ. Εύχομαι καλή σταδιοδρομία. Να 

χρησιμοποιήσετε το πτυχίο στην Αεροπορία, αλλά η εκπαίδευση στην 

Αεροπορία είναι συνεχής. Δεν τελειώνουμε με ένα χαρτί. Εγώ έχω τριάντα 

(30) πτυχία.  

Και βέβαια, θα μου επιτρέψει ο κ.Καρκανιάς ένα μικρό σημειωματάκι 

για τον κ.Καρκανιά (αξίζει ο κόπος). Πτυχιούχος του Τμήματος Μηχανικών 

σας Σχολής Ικάρων σας 14ης Σειράς. Παρά το γεγονός ότι σε πάρα πολύ 

μικρή ηλικία, μετά την αποστρατεία του από την Πολεμική Αεροπορία, 

βρέθηκε στον πάρα πολύ δύσκολο χώρο σας ιδιωτικής πρωτοβουλίας και 

ειδικότερα στον χώρο σας ιδιωτικής τεχνικής εκπαιδεύσεως, κατάφερε μαζί 

με σας καλούς συναδέλφους του, να φτιάξει το μεγάλο οικοδόμημα σας 

τεχνικής εκπαιδεύσεως στην Ελλάδα, σας Σχολές ΔΕΛΤΑ. Ήταν η πρώτη 

Σχολή και είναι γνωστό. Οι Σχολές περιελάμβαναν και κάλυπταν ένα πολύ 

μεγάλο φάσμα δυνατοτήτων σε Τμήματα όλων των ειδικοτήτων και 
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αποδεδειγμένα δούλεψαν και δούλευαν πραγματικά με βάση να παράσχουν 

σωστή εκπαίδευση.  

Σήμερα, ένα μεγάλο ανεξάρτητο κομμάτι του τεραστίου αυτού 

οικοδομήματος, είναι και το Ελληνοβρετανικό Πανεπιστήμιο – Κολλέγιο, 

του οποίου Πρόεδρος είναι ο κ.Κώστας Καρκανιάς, ο οποίος λατρεύει τον 

χώρο σας Πολεμικής Αεροπορίας.  

Το Διοικητικό Συμβούλιο λοιπόν του ΣΑΣ, στην τελευταία του 

συνεδρίαση, αποφάσισε σας τιμής ένεκεν για την εφετινή προσφορά του με 

δύο (2) υποτροφίες μεταπτυχιακές σε δύο (2) Υπαξιωματικούς προελεύσεως 

ΣΤΥΑ, να του προσφέρει ό,τι καλύτερο έχει, μία αναμνηστική σειρά 

επετειακών γραμματοσήμων για τα εξήντα (60) χρόνια σας ΣΤΥΑ, σε 

ένδειξη εκτίμησης, αγάπης σας το πρόσωπό του. Του ευχόμεθα υγεία και 

οικογενειακή ευτυχία. Και ένα δεύτερο Πανεπιστήμιο σύντομα δικό σας.  

Ακολουθεί απονομή αναμνηστικής σειράς γραμματοσήμων στον Σμηναγό ε.α. 

κ.Κωνσταντίνο Καρκανιά Πρόεδρο του Ελληνοβρετανικού Κολλεγίου 

Αθηνών και Πρόεδρο του Συνδέσμου Ελληνικών Κολλεγίων 

……………………………………………………………………………….. 

Κ.ΚΑΡΚΑΝΙΑΣ: Είναι  πραγματικά μεγάλη τιμή για εμένα, που μου 

απονέμετε αυτό το βραβείο. Θα ήθελα να πω, επειδή είπατε προηγουμένως 

την έκφραση ότι λατρεύω την Πολεμική Αεροπορία, η πραγματικότητα είναι 

ότι ευγνωμονώ την Πολεμική Αεροπορία –σας και οι περισσότεροι από εσάς, 

πιστεύω– γιατί μου έδωσε την ευκαιρία να σπουδάσω, να σταδιοδρομήσω.  

Έφυγα νωρίς, μετά από μόνο τρεισήμισι (3,5) χρόνια υπηρεσίας, 

συνέχισα σας στην Ολυμπιακή Αεροπορία, μετά στην εκπαίδευση και 

πιστεύω, το μεγαλύτερο μέρος από αυτά που έχω πετύχει, το οφείλω στην 

εκπαίδευση όχι μόνο την ακαδημαϊκή, αλλά και τη στρατιωτική και την 

εκπαίδευση ήθους που πήρα από το 1962 μέχρι το 1966 στην Πολεμική 

Αεροπορία. Και γι αυτό πάντα και σε εποχές καλές και σε εποχές δύσκολες, 
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πάντα μιλούσα θετικά, με ενθουσιασμό για την Πολεμική Αεροπορία. Και 

όταν κάποιος με ρώταγε: «Μα εσύ έφυγες εντελώς ομαλά;» να του πω όχι; 

Έλεγα ότι δεν έφταιγε η Πολεμική Αεροπορία, μπορεί να έφταιγαν σας, δύο, 

τρεις άνθρωποι, μπορεί να έφταιγα και εγώ που βρέθηκα εκτός, τόσο πολύ 

γρήγορα.  

Θα ήθελα να πω δύο λόγια για την υποτροφία αυτή. Εγώ επειδή 

ασχολούμαι με την εκπαίδευση, πιστεύω πάρα πολύ στη σημασία σας 

συνεχούς εκπαίδευσης, στην οποία αναφέρθηκε προηγουμένως και ο 

Πρόεδρος ο κ.Τρέσσος. Ιδιαίτερα πιστεύω –και δεν θέλω να μπω στα σας 

Πολεμικής Αεροπορίας, κύριε Αρχηγέ, πιστεύω ότι αυτοί που φτάνουν στον 

βαθμό του Αρχισμηνία και επομένως, μετά από ένα, δύο, τρία χρόνια θα 

πάρουν τον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, πρέπει να τυγχάνουν σας 

πρόσθετης εκπαίδευσης, η οποία να έχει σχέση και με θέματα Διοίκησης και 

ίσως και με θέματα Τεχνολογίας, γιατί η τεχνολογία εξελίσσεται και ποτέ δεν 

τελειώνει. Γι αυτό τον λόγο, εμείς που δώσαμε την υποτροφία, τη δώσαμε σε 

ανθρώπους οι οποίοι είναι στον βαθμό του Αρχισμηνία.  

Όσον αφορά το θέμα το ακαδημαϊκό που έθεσε ο κ.Τρέσσος, 

πραγματικά υπάρχει ένα θέμα, διότι εμείς για να γράψουμε κάποιον σε 

Μεταπτυχιακό Πρόγραμμα, όταν δεν έχει πτυχίο Ανωτάτης Σχολής, πρέπει 

να πάρουμε την άδεια του Πανεπιστημίου με το οποίο συνεργαζόμαστε, γιατί 

οι εγγραφές γίνονται στο Πανεπιστήμιο, γιατί το Πανεπιστήμιο το Αγγλικό, 

το Πανεπιστήμιο του Glider που βρίσκεται στην Ουαλία, είναι αυτό που 

απονέμει το πτυχίο. Τα Αγγλικά Πανεπιστήμια δίνουν την ευκαιρία σε 

ανθρώπους που ίσως δεν έχουν πτυχίο Ανωτάτης Σχολής, αλλά θέλουν να 

κάνουν μεταπτυχιακά, εφόσον έχουν κάποια ηλικία σας δίνουν την ευκαιρία 

να κάνουν αίτηση, να παρουσιάσουν όλα σας τα χαρτιά και την εμπειρία σας 

την επαγγελματική, ή την τεχνολογική, ή την επιχειρησιακή και να γίνουν 

δεκτοί.  
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Οι φάκελοι των δύο (2) υποψηφίων που πήραν την υποτροφία, ήταν 

πραγματικά εξαιρετικοί. Να πω κύριε Πρόεδρε, ότι μέχρι τώρα είναι πολύ 

καλοί σπουδαστές και αν έτσι συνεχίσουμε μέχρι το θέρος του πρώτου έτους, 

θα είμαστε σε θέση να επαναλάβουμε την προσφορά σας υποτροφίας και σε 

επόμενα χρόνια.  

Και θα ήθελα με αυτή την ευκαιρία, να αναφέρω κάποια ονόματα. 

Πρώτα από όλα, θέλω να αναφέρω το όνομα του κ.Δημητριάδη σας 1ης 

Σειράς ΣΤΥΑ, που ήταν Αρχιμηχανικός όταν εγώ πήγα στην 115, ο οποίος 

πραγματικά με βοήθησε. Δηλαδή, αν αισθάνομαι ότι είμαι μηχανικός και όχι 

μόνο γραφιάς, το οφείλω όχι μόνο σας σπουδές μου στη Σχολή, αλλά και στη 

δυνατότητα που μου έδωσε ο κ.Δημητριάδης να ξεκινήσω από το μηδέν και 

μέσα σε ένα τρίμηνο πρακτικής εξάσκησης που έκανα με τη δική του 

καθοδήγηση, να μάθω πάρα – πάρα πολλά πράγματα, που οπωσδήποτε όλοι 

όταν πηγαίνουμε στη Μονάδα, ξέρουμε πολλά πράγματα από τα βιβλία, αλλά 

δεν ξέρουμε πολλά πράγματα από την πράξη. Τον κ.Δημητριάδη –μου 

δώσατε το τηλέφωνο, τον πήρα, δυστυχώς δεν είναι πολύ καλά στην υγεία 

του – αλλά τον θυμάμαι πάρα πολύ.  

Σας θα ήθελα να αναφέρω ότι εμείς που δημιουργήσαμε σας Σχολές 

ΔΕΛΤΑ, το ΚΕΚ ΔΕΛΤΑ, το Ελληνοβρετανικό Κολλέγιο τώρα, είμαστε σας 

14ης Σειράς σας ΣΜΑ, εκτός από εμένα, ο Κώστας Καρανταλής ο οποίος 

πέθανε πέρυσι, ο Παναγιώτης Ξυπολιάς και ο Νίκος Βασιλειάδης. Σας 

ευχαριστώ πάρα πολύ για την τιμή που μου κάνατε.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Ευχαριστούμε. 

 «Απονομή επαίνου στον Δόκιμο Υπαξιωματικό 2ας Χρυσόστομο 

Φωτιάδη από τον Πρόεδρο ΣΑΣ και οικονομικό βραβείο 300€ από τον 

Επίτιμο Πρόεδρο ΣΑΣ κ.Γεώργιο Εμμανουηλίδη» 

& 
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«Απονομή επαίνου στον Δόκιμο Υπαξιωματικό 1ης Τζανή Δημήτριο από 

τον Αντιπρόεδρο ΣΑΣ και οικονομικό βραβείο 200€ από τον Επίτιμο 

Πρόεδρο ΣΑΣ κ.Παναγιώτη Μερτίκα» 

 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Και τώρα τελευταία, τα δύο παιδιά σας από τη ΣΤΥΑ, ο 

Δόκιμος Φωτιάδης Χρυσόστομος και ο Δόκιμος Τζανής Δημήτριος.  

 Το Διοικητικό Συμβούλιο, αγαπητοί κύριοι Δόκιμοι, αποφάσισε μετά 

την επιβεβαίωση από τη Σχολή, ότι η απόδοσή σας εφέτος υπήρξε άριστη 

και επειδή έχει καθιερώσει να επιδίδεται σας έπαινος και παράλληλα ένα 

μικρό χρηματικό ποσό, ότι οι δικαιούχοι για την εφετινή περίοδο είστε σας.  

Αυτό το οποίο ήθελα να σας πω, επειδή ήμουν και Διευθυντής 

Ακαδημαϊκής Εκπαίδευσης και έχω περάσει όλα τα Στάδια σας Σχολής –όλα 

τα Τμήματα δηλαδή, πριν γίνω Διευθυντής– πιστεύω ότι αυτό το οποίο έχετε 

στα χέρια σας αυτή τη στιγμή, θα το συνεχίσετε. Δηλαδή, η εκπαίδευση δεν 

τελειώνει βασικά με τη Σχολή. Το αργότερο μετά από σας μήνες από την 

αποφοίτησή σας, ξεκινάνε τα δύσκολα Σχολεία που αναφέρονται στην 

εξειδίκευση, το ΣΟΣΜΕ, … Εκπαίδευση κ.λπ. Ελπίζω ότι θα διατηρήσετε τη 

διάθεση που έχετε και τώρα και έχετε φτάσει σε έναν υψηλό δείκτη με την 

απόδοσή σας στον χώρο σας εκπαιδεύσεως.  

Παρακαλώ τον κ.Αυδή, μαζί μου. Τον έπαινο θα τον δώσω εγώ.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Θερμά συγχαρητήρια. Πάντα τέτοια να σας στη ζωή σου. Και 

βέβαια το ‘‘πάντα τέτοια’’ εξαρτάται από εσένα. Είπαμε ότι δεν δίδεται 

τίποτα χωρίς αγώνα. Για να κατακτήσετε την οροφή, θα πρέπει …. Το 

βλέπετε άλλωστε και τώρα. Αυτό είναι δικό σου. 

Ακολουθεί απονομή επαίνου στον Δόκιμο Υπαξιωματικό 2ας Χρυσόστομο 

Φωτιάδη, από τον Πρόεδρο ΣΑΣ κ.Δ.Τρέσσο. 

…………………………………………………………………………….. 
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Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Ο κ.Εμμανουηλίδης, ο Επίτιμος Πρόεδρος που μόλις ήρθε, 

παρακαλείται να επιδώσει το οικονομικό βραβείο στον Αρχηγό σας Σχολής. 

Ακολουθεί απονομή οικονομικού βραβείου 300€ στον Δόκιμο Υπαξιωματικό 

2ας Χρυσόστομο Φωτιάδη, από τον Επίτιμο Πρόεδρο ΣΑΣ κ.Γεώργιο 

Εμμανουηλίδη. 

………………………………………………………………………………. 

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Συγχαρητήρια και σου εύχομαι καλή 

σταδιοδρομία.   

Χ.ΦΩΤΙΑΔΗΣ: Ευχαριστώ πολύ.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Ο κ.Αυδής παρακαλείται να αποδώσει τον έπαινο στον πρώτο 

μαθητή σας 1ης Τάξεως.  

Ακολουθεί απονομή επαίνου στον Δόκιμο Υπαξιωματικό 1ης Τζανή Δημήτριο, 

από τον Αντιπρόεδρο ΣΑΣ κ.Αυδή. 

…………………………………………………………………………….. 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Ο κ.Μερτίκας, Επίτιμος Πρόεδρος, παρακαλείται να επιδώσει 

το οικονομικό βραβείο. 1η Σειρά ΣΤΥΑ, σε καμαρώνουμε συνέχεια.  

ΑΧ.ΑΥΔΗΣ: Συγνώμη, θα ήθελα να σας θυμίσω ότι σας 2 Φεβρουαρίου η 

ΣΤΥΑ συμπληρώνει εξήντα τέσσερα (64) χρόνια λειτουργίας. Όταν 

ξεκινήσαμε, η Πολεμική Αεροπορία είχε δύο (2) Μοίρες Speed fire, δύο (2) 

Μοίρες Skydiver, δύο (2) Μοίρες Harvard και κάποια Moth.  

Μία ιστοριούλα πέντε (5΄) λεπτών. Φτιάξαμε την 1η Μοίρα και 

γιορτάσαμε πέρυσι τα εξήντα (60) χρόνια, το 1952 τη φτιάξαμε. Το 

Προσωπικό το οποίο αποτέλεσε την 1η Μοίρα, την 337 με τα …. Ήταν 

τριάντα τέσσερις (34) Υπαξιωματικοί σας 1ης Σειράς και σας 2ης Σειράς 

ΣΤΥΑ και δύο (2) ακόμα ανακαταταγμένοι Υπαξιωματικοί. Το Τεχνικό 

Προσωπικό ήταν δώδεκα (12) Αξιωματικοί Τεχνικοί, προελεύσεως 

προπολεμικής ΣΤΑ και Σιβιτανειδίου.  
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Έγινε ο πρώτος αναγκαστικός Νόμος το 1950 και καθορίζει σας δύο 

(2) θέσεις Σμηνάρχων τεχνικής προελεύσεως. Τότε, που σας σας είπα, ποια 

ήταν η δύναμη σας Πολεμικής Αεροπορίας και είχαμε έναν Αντιπτέραρχο, 

τον Αρχηγό (τον τρομερό Αρχηγό) τον Κελαηδή τότε. Σήμερα λοιπόν, έχουν 

γεμίσει τα αεροδρόμια, η Ελλάδα, τα βουνά, τα νησιά, αυξήθηκε η Δύναμη 

σας Αεροπορίας και το καμαρώνουμε όλοι σας, έγιναν πολλοί Πτέραρχοι, 

Αντιπτέραρχοι και εξακολουθούν να παραμένουν οι δύο (2) θέσεις 

Σμηνάρχων μόνον, οι οποίες τελικά δεν καλύπτονται.  

Αυτά ήθελα να πω λίγο, απλώς για να θυμίσω πού πάμε και τι πρέπει 

να κάνουμε, για να βελτιώσουμε και τη ζωή των παιδιών αυτών που 

ακολουθούν και οι οποίοι δίνουν το αίμα σας και θα δώσουν το αίμα σας, για 

να υπάρχει η Αεροπορία σήμερα και να πετάνε τα αεροπλάνα με ασφάλεια.  

Δόκιμε, ‘‘την επιμέλεια οφείλει’’ λέγαμε κάποτε και το λέμε ακόμα. 

Τα συγχαρητήρια μου.  

Ακολουθεί απονομή οικονομικού βραβείου 200€ στον Δόκιμο Υπαξιωματικό 

1ης Τζανή Δημήτριο, από τον Επίτιμο Πρόεδρο ΣΑΣ κ.Παναγιώτη Μερτίκα. 

…………………………………………………………………………….. 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Τελειώνοντας, κύριε Αρχηγέ μου, επειδή με την παρουσία 

σας σας ενδυναμώνετε και θα πρέπει να έχετε μαζί σας πάντα όλη την ιστορία 

σας ΣΤΥΑ, το Διοικητικό Συμβούλιο αποφάσισε να σας απονείμει το 

μετάλλιο το οποίο βγήκε με την ευκαιρία των εξήντα (60) χρόνων σας ΣΤΥΑ 

και το οποίο, αν είναι εύκολο, θα παρακαλούσα να το παραλάβετε.  

Ακολουθεί απονομή αναμνηστικού μεταλλίου στον Επίτιμο Πρόεδρο ΣΑΣ 

κ.Παναγιώτη Μερτίκα, από τον Πρόεδρο ΣΑΣ κ.Δ.Τρέσσο. 

…………………………………………………………………………….. 

Π.ΜΕΡΤΙΚΑΣ: Κατ’ αρχήν θα ήθελα να ευχηθώ σε όλους σας καλή χρονιά, 

με υγεία και εύχομαι να κρατήσουμε αναμμένη τη φλόγα σας αισιοδοξίας 

και σας ελπίδας μέσα σας και αυτό το έτος. Όλοι σας και όλοι σας, 
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καταλαβαίνω ότι περνάμε δύσκολες εποχές, οι περικοπές σας μισθούς σας –

κυρίως των αποστράτων, αλλά και των εν ενεργεία στελεχών είναι μεγάλες. 

Ζούμε μία νέα πραγματικότητα στην οποία πρέπει να προσαρμοστούμε όλοι 

σας.  

Σε αυτό τον αγώνα λοιπόν, τον προσωπικό που κάνουμε, έχουμε και 

την Αεροπορία σας, η οποία και αυτή περνάει δύσκολες περιόδους. Σας, εάν 

είμαστε ενωμένοι όλοι μαζί, εν ενεργεία και εν αποστρατεία, γιατί όλοι στην 

ίδια αεροπορική οικογένεια ανήκουμε, όλο το Προσωπικό όλων των 

ειδικοτήτων, θεωρώ ότι θα τα καταφέρουμε και θα κρατήσουμε την 

Αεροπορία σας ψηλά, σας σας ανήκει.  

Να είστε καλά, εύχομαι Χρόνια Π ολλά με υγεία. Να είστε καλά.  

 

 «Κοπή Πίττας» 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Παρακαλείται ο Πανοσολογιότατος Πατέρας Νικόλαος να 

ευλογήσει την πίτα σας.  

Ακολουθεί ευλόγηση πίτας από ιερέα και κοπή σας. 

.......................................................................................................................... 

ΠΑΝΟΣΙΟΛΟΓΙΟΤΑΤΟΣ: Καλή Χρονιά και ευλογημένη. 

 

«Αποδέσμευση Προσκεκλημένων» 

 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Ευχαριστούμε τον τέως Πρόεδρο Λογοτεχνών κ.Τσουκνίδα, 

τον Νομικό σας Σύμβουλο κ.Εμμανουηλίδη, σας Επίτιμους Προέδρους κ.κ. 

Μερτίκα, Γονατά. Δυστυχώς, ο κ.Καράμπελας που θα έπρεπε να είναι 

παρών, είναι άρρωστος και δεν μπορεί να παρευρεθεί. Του ευχόμαστε 

περαστικά. Ο κ.Πλατάνας, η καΣκαμακούλη, ο ΠΜ/ΣΑΣΣΥ Αντιπλοίαρχος 

κ.Βασιλείου. Ο κ.Καλαρρύτης είναι εδώ (ΣΜΗΝ); Του ΣΑΑΥ ο κ.Λίγκας; 
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Από σας βετεράνους ποιος κύριος είναι; …Ο κ.Δήμου για σας βετεράνους. 

Χρόνια πολλά.  

 Διάλειμμα θα γίνει τώρα, για δέκα (10΄) λεπτά.  

Ακολουθεί διάλειμμα – παράθεση καφέ. 

.......................................................................................................................... 

 

ΜΕΡΟΣ Β΄ 

«Έναρξη Εργασιών Γ.Σ.- Πρόταση Δ.Σ, δια Προέδρου Σ.Α.Σ,     

ονομάτων για ανάληψη καθηκόντων Προεδρείου Γ.Σ. ως ακολούθως: 

Πρόεδρος: Σμήναρχος ε.α. κ.Δημήτριος Τσουκνίδας, Μέλη:  

Επισμηναγός ε.α. κ.Δημήτριος Μανιώτης και Επισμηναγός ε.α. 

κ.Αναστάσιος Γεωργόπουλος» 

 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Η πρόταση την οποία κάνει το Διοικητικό Συμβούλιο για το 

Προεδρείο σας Γενικής Συνέλευσης, έχει ως ακολούθως: Πρόεδρος: 

Σμήναρχος ε.α. κ.Δημήτριος Τσουκνίδας, Μέλη: Επισμηναγός ε.α. 

κ.Δημήτριος Μανιώτης και Επισμηναγός ε.α. κ.Αναστάσιος Γεωργόπουλος. 

Εγκρίνεται;  

ΜΕΛΗ: Εγκρίνεται…, εγκρίνεται. 

 

Η ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ παμψηφεί εγκρίνει το Προεδρείο σας:  

Πρόεδρος: κ.Τσουκνίδας Δημήτριος, Μέλη:  κ.Μανιώτης Δημήτριος και 

Γεωργόπουλος Αναστάσιος. 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Παρακαλώ, κύριε Πρόεδρε.  

Στο σημείο αυτό ο Πρόεδρος και τα Μέλη του Προεδρείου σας Γ.Σ. 

καταλαμβάνουν τη θέση σας στην έδρα. 

……………………………………………………………………………….. 
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 «Χαιρετισμός Προέδρου Γ.Σ. – Συστάσεις – Διαδικασία δήλωσης 

επιθυμούντων να μιλήσουν – Ορισμός χρόνου τοποθετήσεων ομιλητών 

(3΄ λεπτά)» 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ Γ.Σ. (Δ.ΤΣΟΥΚΝΙΔΑΣ): Παρακαλώ, κύριοι στο βάθος, να 

προσέλθετε, διότι αρχίζει η διαδικασία σας Γενικής Συνέλευσης. Παρακαλώ, 

περάστε. Όσοι ψηφίζουν, παρακαλώ με ησυχία. Όσοι θέλουν να μιλήσουν ή 

να πουν κάτι, να κάνουν εγγραφή, συμπληρώνοντας ένα μικρό έντυπο.  

 Κατά πρώτον, θα ήθελα να σας ευχαριστήσω για την εκλογή μου ως 

Προέδρου σας Γενικής Συνέλευσης, σας έγινε και τα προηγούμενα χρόνια 

και σας ευχαριστώ για την εμπιστοσύνη σας. Σας και για τα δύο (2) Μέλη τα 

οποία κατ’ επανάληψη εγκρίνετε να είναι στην Επιτροπή. Ήθελα να ευχηθώ 

κατά πρώτον, σε όλους σας και σας οικογένειές σας, χρόνια πολλά, καλή 

χρονιά και προπαντός υγεία.  

Ήθελα να συγχαρώ και να ευχαριστήσω το απερχόμενο Διοικητικό 

Συμβούλιο για όσα έπραξε μέχρι σήμερα, όχι χωρίς λάθη βέβαια, διότι λάθη 

δεν κάνουν μόνον εκείνοι που δεν δουλεύουν, που δεν κάνουν τίποτα. Σας 

που δεν κάνει τίποτα, δεν υπάρχει περίπτωση να κάνει λάθος. Αλλά γενικά η 

προσφορά σας ήταν αξιόλογη και η σημερινή σας παρουσίαση ήταν άριστη. 

Ένα θα σας πω μόνο, από εμπειρία. Λέω κάπου σε κάποιο βιβλίο μου: «Σας 

λαθεμένους ανθρώπους μην σας πετροβολάτε, αλλά οδηγήστε σας στον σωστό 

δρόμο για να φτάσουν στο περιβόλι σας», που είστε σας. Όλοι κάνουμε λάθη. 

Όλοι δικαιούμεθα συγνώμης. Ουδείς αλάθητος.  

Το θέμα είναι ότι αυτή τη στιγμή όλοι εμείς, μηδενός εξαιρουμένου, 

περάσαμε μία ολόκληρη ζωή με την τιμημένη στολή του αεροπόρου, 

δημιουργήσαμε, φτιάξαμε, αφήσαμε. Ο καθένας από εσάς καμαρώνει γιατί 

μια ζωή άφησε τη σφραγίδα του, άφησε την εργασία του, άφησε σας 

αντικαταστάτες και καμαρώνει γι αυτό το οποίο δημιούργησε είτε στην 
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Αεροπορία, είτε στην οικογένεια, είτε στην κοινωνία. Και χαιρόμαστε αυτά 

τα οποία αφήσαμε. Αλλά πάντοτε υπάρχουν και οι αδυναμίες, διότι εμείς 

λέμε: Και τώρα που βγάλαμε το φορτίο από την πλάτη σας, το πηλοφόρι, την 

ευθύνη, ποιοι είναι εκείνοι οι οποίοι σας διαδέχθηκαν; Και λέμε: η έννοια 

σας είναι πιο μεγάλη τώρα γι σας, σας Αεροπορίας, σας οικογένειας, σας 

κοινωνίας. Γιατί στον τοίχο που χτίσαμε και αυτοί να βάλουν ένα πετραδάκι 

σαν εμείς θα αποχωρήσουμε.  

Και γιατί το λέμε αυτό, γιατί υπάρχει η ανησυχία αυτή; Γιατί ‘‘το 

φυλάξαι τα αγαθά, χαλεπότερον του κτίσασθαι’’. Εμείς φτιάξαμε. Επομένως, 

το να φυλαχθούν αυτά τα οποία φτιάξαμε εμείς, πρέπει να υπάρξουν 

αντίστοιχοι καλύτεροι από εμάς ‘‘άμες δε γ’ εσόμεθα πολλώ κάρρονες’’ 

έλεγαν οι Σπαρτιάτες.  

Εμείς πιστεύουμε ότι οι νέοι είναι καλύτεροι από εμάς. Αλίμονο, εάν 

κρατάμε επίζηλα και λέμε ότι εμείς ήμασταν και οι άλλοι υπολείπονται! Όχι. 

Τότε είναι λάθος, έχουμε καθυστέρηση. Εάν αυτοί γίνουν ίσοι με εμάς, είναι 

στασιμότητα. Εάν γίνουν λιγότερο από εμάς, είναι οπισθοδρόμηση. Και αν 

γίνουν λίγο καλύτεροι, τότε έχουμε πρόοδο.  

Δεν θα μακρηγορήσω, αλλά ήθελα να επισημάνω κάτι, επειδή επί 

σειρά ετών, δέκα οκτώ (18) χρόνια στο Διοικητικό Συμβούλιο σας Ένωσης 

Ελλήνων Λογοτεχνών και δέκα (10) χρόνια Πρόεδρος. Όταν η Ολομέλεια 

συνέρχεται και ανακοινώνει το Διοικητικό Συμβούλιο κάποιες αποφάσεις 

του, που είναι στο περιθώριο του Διοικητικού Συμβουλίου, βάσει του 

Καταστατικού και παρουσία επισήμων, σας είχαμε σήμερα, δεν επιτρέπεται. 

Δεν επιτρέπεται, διότι δεν προσφέρουμε τίποτα. Πετροβολούμε. Και όταν 

πετροβολούμε αδέξια, τότε οι πέτρες έρχονται στο κεφάλι σας, σε εμάς, στον 

Σύλλογο, στη ΣΤΥΑ. Λένε: «Αυτοί είναι οι ΣΤΥΑ-τζήδες!». Όχι. Δεν είμαστε 

αυτοί. Γι αυτό πρέπει να είμαστε ευγενείς, προσεκτικοί, επιφυλακτικοί και 

την κατάλληλη ώρα να ανακοινώνουμε ή να λέμε αυτά τα οποία θέλουμε.  
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Τώρα, π.χ. στη Γενική Συνέλευση, ο καθένας από εμάς μπορεί να πει 

τη γνώμη του, αλλά τη γνώμη του για τι: για να προσφέρει, όχι για να 

κατηγορήσει. Να δώσει κάποια στοιχεία, για να βοηθήσει το Διοικητικό 

Συμβούλιο το επόμενο, να το κάνει καλύτερα. Διότι ουδείς αλάνθαστος, σας 

είπα. Μπορεί να έκανε κάποια λάθη το Διοικητικό Συμβούλιο, αλλά δούλευε. 

Είναι ανθρώπινα τα λάθη.  

Σας ευχαριστώ για την ανοχή σας. Σας εύχομαι και πάλι Καλή Χρονιά. 

  

 «Παρουσίαση υποψηφίων από Αντιπρόεδρο ΣΑΣ κ. Αχιλλέα Αυδή (2΄ 

λεπτά έκαστος)» 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα συνεχίσουμε το πρόγραμμα με την παρουσίαση 

υποψηφίων από τον Αντιπρόεδρο. Ευχαριστώ.  

ΑΧ.ΑΥΔΗΣ: Κύριοι, οι υποψήφιοι για σας εκλογές που ξεκίνησαν και 

προχωρούν, για τη θέση του Διοικητικού Συμβουλίου είναι οι κάτωθι (όσοι 

ακούν τα ονόματά σας, παρακαλούνται να προσέλθουν):  

- Αμουτζόπουλος Ιωάννης, 22η Σειρά.  

- Αναγνωστόπουλος Κωνσταντίνος, 23η Σειρά. 

- Ανδρικόπουλος Ανδρέας, 19η Σειρά. 

- Αυδής Αχιλλέας, 11η Σειρά. 

- Βούλγαρης Νικόλαος, 32η Σειρά. 

- Δήμου Δημήτριος, 7η Σειρά. 

- Δούρος Χρήστος, 25η Σειρά. 

- Κούκος Γεώργος, 24η Σειρά. 

- Λαδόπουλος Ανδρέας, 32η Σειρά. 

- Παναγιώτου Δημήτριος, 25η Σειρά. 

- Παπαδόπουλος Γεώργιος, 23η Σειρά. 

- Πάσχος Κωνσταντίνος, 34η Σειρά. 
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- Ποταμίτης Ανδρέας, 25η Σειρά. 

- Πουραήμης Κωνσταντίνος, 11η Σειρά. 

- Ριζόπουλος Αθανάσιος, 20η Σειρά. 

- Σπυρόπουλος Αναστάσιος, 21η Σειρά. 

- Τζανίνης Γεώργιος, 25η Σειρά. 

- Τρέσσος Δημήτριος, 17η Σειρά. 

- Φαλτάιτς Δημήτριος, 26η Σειρά. 

Για τη θέση σας Εξελεγκτικής Επιτροπής είναι:  

- Αμουτζόπουλος Ιωάννης, 22η Σειρά.  

- Ανδρικόπουλος Ανδρέας, 19η Σειρά. 

- Δούρος Χρήστος, 25η Σειρά. 

- Κούκος Γεώργος, 24η Σειρά. 

- Λαδόπουλος Ανδρέας, 32η Σειρά. 

- Σπυρόπουλος Αναστάσιος, 21η Σειρά. 

- Τζανίνης Γεώργιος, 25η Σειρά. 

Ευχαριστώ πάρα πολύ. Εάν επιθυμεί κάποιος κύριος από τα Μέλη, από 

τα ονόματα που ακούστηκαν, να έρθει να πει δυο λέξεις. …Κανένας. 

Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Γι αυτό ήταν γραμμένα και τα ονόματα και η σειρά του 

καθενός. Αυτά τα οποία ανακοίνωσε ο κ.Αυδής ήταν και στο ψηφοδέλτιο 

γραμμένα.  

«Διοικητικός Απολογισμός πεπραγμένων περιόδου Ιανουαρίου – 

Δεκεμβρίου 2012, από Πρόεδρο ΣΑΣ κ.Δημήτριο Τρέσσο» 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο Πρόεδρος κ. Δημήτριος Τρέσσος θα προβεί στην 

ανακοίνωση των πεπραγμένων του Διοικητικού Συμβουλίου κατά τη διετία 

του. Παρακαλείται ο κ.Τρέσσος να έχει τον λόγο.  
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 Θα παρακαλέσω σας την ησυχία σας, κύριοι. Σας παρακαλώ, μην 

συζητάτε μεταξύ σας, για να ακούσετε. Σας παρακαλώ, να σας διευκολύνετε.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Καλημέρα σας και πάλι.  

 ► Γενική Συνέλευση (ξεκινάω από την περυσινή Γενική Συνέλευση 

γι αυτό τον χρόνο).  

► Έγιναν συνολικά τριάντα πέντε (35) Διοικητικά Συμβούλια.  

► Ο αριθμός των διακινηθέντων εγγράφων μέσω Γενικής 

Γραμματείας το 2012, ήταν τριακόσια εξήντα πέντε (365) στον αριθμό.  

► Παραίτηση Β΄ Αντιπροέδρου κ.Δημητρίου Μανιώτη, για λόγους 

υγείας. Παρά του γεγονότος ότι τον παρακαλέσαμε να παραμείνει, για να μην 

δημιουργηθεί πρόβλημα κενού, επειδή η παρουσία του –έστω και σε μικρά 

τακτά διαστήματα που ήταν – σας ήταν χρήσιμη, επέμενε, παραιτήθηκε και 

στη θέση του εισήλθε στο Διοικητικό Συμβούλιο ο κ.Δημήτριος Παναγιώτου 

που ήτο από σας εκλογές, εφεδρικό Μέλος.  

► Το πρώτο το οποίο βλέπετε καταγεγραμμένο, μετά τον 

κ.Παναγιώτου, είναι το έγγραφο το οποίο απεστάλη μετά από συμβουλή του 

Νομικού σας Συμβούλου, σας το ΓΕΑ, με στόχο να μπορούμε να κάνουμε 

εγγραφές εν ενεργεία Αξιωματικών, σύμφωνα με το Καταστατικό, 

απευθείας, χωρίς έγκριση. Κάναμε λοιπόν ένα έγγραφο, στο οποίο λέμε:  

«Αξιότιμε κύριε Αρχηγέ,  

το Διοικητικό Συμβούλιο των Αποφοίτων ΣΤΥΑ σας εύχεται καλή 

δύναμη και επιτυχία στο δύσκολο έργο σας, τη διατήρηση σας μαχητικότητας 

και του υψηλού φρονήματος του Προσωπικού σας Πολεμικής Αεροπορίας.  

Ο Σύλλογος σας, σας προκύπτει και από το εσώκλειστο αντίγραφο του 

Καταστατικού που συντάχθηκε ως Κοινό Σωματείο του Αστικού Κώδικα και 

μέσα στο πλαίσιο του άρθρου 12 του Συντάγματος και των άρθρων 9, 10, 11 

του ΕΣΔΑ με σας ακόλουθους σκοπούς που διαλαμβάνονται στο άρθρο 3 του 
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Καταστατικού…» Αναλύονται οι σκοποί που είναι πάρα πολλοί. 

Καταληκτικά λέμε λοιπόν:   

«Κατόπιν τούτου, θα παρακαλούσαμε να εξετάσετε τη δυνατότητα 

εγγραφής από τον Σύλλογο σας, των εν ενεργεία αποφοίτων ΣΤΥΑ, χωρίς τη 

διαδικασία χορήγησης αδείας, σας αποφυγή άσκοπης αλληλογραφίας».  

Βεβαίως το έδωσε στη Νομική Υπηρεσία, η οποία το εξήτασε και από 

πληροφορίες που έχω, η απάντηση βγήκε τη στιγμή που υπήρχαν κάποιες 

αιτήσεις για σας Συλλόγους, οι οποίες εκκρεμούσαν δικαστικές αποφάσεις 

από τον Άρειο Πάγο και γι αυτό μου απήντησε ως εξής (δεν έκλεισε το θέμα, 

ακόμα συνεχίζει να υπάρχει νομοθεσία από το ΓΕΑ):  

«Σας γνωρίζουμε, σε συνέχεια των σχετικών, αναφορικά με το αίτημά 

σας για τη δυνατότητα εγγραφής στον Σύλλογό σας των εν ενεργεία αποφοίτων 

ΣΤΥΑ, ότι αυτό κρίνεται σκόπιμο να εξεταστεί μετά την έκδοση και 

κοινοποίηση σχετικής απόφασης του Αρείου Πάγου η οποία εκκρεμεί, 

προκειμένου να έχουμε ολοκληρωμένη αντιμετώπιση του θέματος σας 

αποφυγή τυχόν παρερμηνειών».  

Εμείς βεβαίως, επειδή μαθαίνουμε ότι αυτό προχώρησε, θα 

επανέλθουμε με δεύτερη επιστολή, για να μπορέσουμε να δούμε τι έγινε.  

► Στη συνέχεια, βλέπετε στη διαφάνεια ότι έγινε μία επιστολή η οποία 

είχε σχέση με την παρουσίαση του βιβλίου που είχαμε κάνει του 

κ.Γαβριηλίδη. Ζητήσαμε λοιπόν από τον κ.Αρχηγό –μέσω ΓΕΑ– δηλαδή:  

«Να σας επιτραπεί η υποβολή κάποιων σκέψεων και εισηγήσεων πάνω 

στο βιβλίο του Αντιπτεράρχου κ.Ιωάννη Γαβριηλίδη, με τίτλο «Ανάστροφα 

μεταξύ ουρανού και γης», που αποσκοπούν αποκλειστικά στην τόνωση και την 

προαγωγή του ηθικού του Προσωπικού σας Πολεμικής Αεροπορίας, που τόσο 

πολύ την έχει ανάγκη σε τούτους σας καιρούς. Βασικά, με το πόνημα αυτό 

προβάλλεται ο χώρος σας, μέσα από σειρά διακρίσεων που καταγράψαμε σας 

ουρανούς σας πατρίδας σας και περισσότερο σας Ευρώπης, λόγω του καθ’ όλα 
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γνωστού στο Προσωπικό σας, παράλληλα και τον αντίποδα του αμοραλισμού 

των ημερών σας, προβάλλοντας πάγιες ηθικές αξίες, σας…» κ.λπ.  

Δηλαδή του λέγαμε ότι θα πρέπει να παρουσιαστεί το θέμα στο 

αμφιθέατρο σας Σχολής Ικάρων το βιβλίο του κ.Γαβριηλίδη δηλαδή που 

έλεγε για το ακροβατικό σμήνος, ενώπιον των μαθητών σας ΣΤΥΑ και σας 

Σχολής Ικάρων κατ’ αρχήν και σε σας σας Πτέρυγες. Βεβαίως, δεν υπήρξε 

σύμφωνος γνώμη. Ακόμα δεν έχει κλείσει το θέμα οριστικά, διότι θα 

επανέλθουμε, τουλάχιστον να το δείξουμε στον χώρο σας Σχολής Ικάρων και 

σας ΣΤΥΑ, διότι είναι ένα από τα μοναδικά βιβλία που κυκλοφόρησαν, που 

μιλούσαν για την αξία των μηχανικών και για τη συμμετοχή σας στο πτητικό 

έργο.  

Διότι, όταν ο άνθρωπος που ήταν εδώ πριν από λίγο, με μία πενταετία 

στα αεροπλάνα αυτά, του Acro Team, διαβεβαιώνει και λέει ότι: «Δεν είχα 

χρόνο να κοιτάξω τα όργανα, γιατί αν κοιτούσα τα όργανα, θα τρακάριζα με 

τον διπλανό (σας το λέω σε περίληψη και με διαφορετικά λόγια), αλλά 

βασιζόμενος στον μηχανικό που μου έφτιαξε το αεροπλάνο, δεν αισθάνθηκα 

ποτέ την ανάγκη να κοιτάξω τα όργανα και δεν συνέβη ποτέ κάτι αντίθετο από 

αυτό που πίστευα». Και σημειώνει κάπου, σε κάποια στιγμή, ότι: «Πετάγαμε. 

Δεν ήμασταν μόνο εμείς που πετάγαμε, ήταν και οι υπόλοιποι εβδομήντα (70) 

από κάτω, οι οποίοι πέταγαν μαζί σας, γιατί αυτοί ήταν που σας έκαναν και 

πετάγαμε χωρίς πρόβλημα». Αυτό το θεωρήσαμε ότι ήταν ένα γεγονός που 

θα έπρεπε να το ακούν οι μαθητές σας Σχολής Ικάρων, παράλληλα με σας 

ΣΤΥΑ, για να καταλάβουν ότι η συνεργασία είναι αυτή που έχει την απόδοση 

του υψηλού επιπέδου.  

Η απάντηση που σας έστειλαν, λέει:  

«Σε απάντηση σχετικής επιστολής, σας γνωρίζουμε ότι δεν είναι εφικτή 

η παρουσίαση του βιβλίου: «Ανάστροφα μεταξύ ουρανού και γης», σας 
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Μονάδες σας Πολεμικής Αεροπορίας, καθώς αυτό δεν προβλέπεται από τα 

ισχύοντα θεσμικά κείμενα σας Υπηρεσίας. Είμαστε πάντα στη διάθεσή σας».  

Και εμείς είπαμε, θα το επαναφέρουμε κάποια στιγμή.  

► Απόφαση του Μετοχικού Ταμείου για μείωση του καταβαλλομένου 

μισθώματος κατά 10%. Έγινε έγγραφο, στο οποίο είπαμε ότι υπάρχει 

δυσκολία οικονομική, ζητήσαμε 30% έκπτωση από το Μετοχικό, γιατί 

πληρώνουμε κάποιο πεντακοσάρικο εκεί πέρα. Είναι δύσκολοι οι καιροί και 

αυτά το πεντακοσάρικο, είναι αυτό το οποίο δίνουμε εμείς, τα Μέλη του 

Συλλόγου, το εικοσάρικο και δεν έχουμε κανένα άλλο έσοδο, εκτός από 

αυτό. Άρα λοιπόν, προέκυψε η ανάγκη να ζητήσουμε βοήθεια. Ποια είναι η 

βοήθεια: «Ελαττώστε σας το ενοίκιο». Βέβαια, δεν το ελάττωσαν όσο λέγαμε 

εμείς, σας απαντάνε:  

«Σας γνωρίζουμε, το Διοικητικό Συμβούλιο του Μετοχικού Ταμείου 

Αεροπορίας υπόψη του οποίου τέθηκε η επιστολή σας με αριθ. ….(τάδε) 

αποφάσισε την αποδοχή του αιτήματός σας για μείωση του καταβαλλομένου 

μηνιαίου μισθώματος κατά 10%, ήτοι στο ποσό των 427€ από 1-2-2012 έως 

30-6-12, ημερομηνία λήξεως σας παράτασης αστικής μίσθωσης και τη μη 

αναπροσαρμογή του μισθώματος για μία τριετία, από 2012 έως 2015.  

Η Διεύθυνση του Λογιστικού του Μετοχικού Ταμείου».  

Κοινοποιείται το παρόν. Παρακαλείσθε για την ενημέρωση και την 

εκδήλωση ενεργειών».  

Βέβαια, ‘‘από το ολότελα, καλή είναι και η Παναγιώταινα’’, έστω και 

10%. Και πάλι θα επανέλθουμε βέβαια εμείς, διότι σας λέει η παροιμία: 

‘‘όποιος ζητάει, παίρνει’’.  

► Προγραμματισμός συνταξιούχων Υπαξιωματικών προελεύσεως 

ΣΤΥΑ από το ΓΕΑ/Β3 μέσω διαβιβάσεως αιτήσεων παραθερισμού από τον 

ΣΑΣ. Μεγάλο θέμα. Οι Υπαξιωματικοί που έφυγαν και είναι προελεύσεως 

ΣΤΥΑ, δεν υπάγονται σε καμία Ένωση Αποστράτων. Δεν σας δέχεται η 
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Ένωση Αποστράτων, διότι δεν το προβλέπει ο Νόμος και είναι στον αέρα. 

Αυτοί οι άνθρωποι, βάσει του Νόμου, δικαιούνται να παραθερίσουν. Ποιος 

θα σας πάει να παραθερίσουν;  

Έγινε αλληλογραφία λοιπόν, επειδή ήρθαν και σας βρήκαν και την 

οποία τελικά, σας θα σας πω, σας το ενέκρινε και ο Υπαρχηγός κάποια 

στιγμή επισήμως (μάλλον θα πάρουμε και το έγγραφο), τη διακίνηση λοιπόν 

των θεμάτων των Υπαξιωματικών που απεστρατεύθησαν με τον βαθμό του 

Υπαξιωματικού προελεύσεως ΣΤΥΑ, θα είναι πλέον δική σας αρμοδιότητα. 

Είναι μεγάλη επιτυχία.  

Είχαμε πάει στον Αρχηγό με δύο θέματα και τα ενέκρινε και τα δύο. 

Το ένα ήταν αυτό με τα θέρετρα και το άλλο ήταν για σας ταυτότητες, για να 

μπαίνουν στα Νοσοκομεία και να έχουν διάφορες παροχές που δεν σας είχαν.  

► Αίτηση Συντονιστικού Συμβουλίου Ανωτέρων Στρατιωτικών 

Σχολών για εθιμοτυπική επίσκεψη στα Μετοχικά Ταμεία Στρατού – 

Ναυτικού – Αεροπορίας. Επειδή ήμουν Πρόεδρος αυτή την περίοδο για τρία 

(3) χρόνια (δεν ξέρω αν θα συνεχίσω, σας θα το κρίνετε), όταν σας 

συγκέντρωσα στα Γραφεία σας, σας είπα το εξής: «Είστε στην αφάνεια. Δεν 

σας ξέρει κανείς. Για να σας γνωρίσουν, πρέπει να κάνουμε επισκέψεις. Επειδή 

υπάρχει πρόβλημα με τα Μετοχικά Ταμεία, το οποίο είναι σε εξέλιξη, 

εισηγούμαι να επισκεφθούμε τα Μετοχικά Ταμεία». Λένε: «Ποιος θα σας 

δεχθεί;» «Τι σας νοιάζει ποιος θα σας δεχθεί;» (σας λέω τον διάλογο).  

Βγήκε ένα έγγραφο, απευθύνεται σε όλους σας Προέδρους των 

Μετοχικών Ταμείων. Μέσα σε μικρό διάστημα, τα Μετοχικά Ταμεία σας 

απήντησαν θετικά και κάναμε σας επισκέψεις σας. Εκτός από το Μετοχικό 

Ταμείο του Στρατού, που άλλα του λέγαμε και άλλα σας έλεγε, ‘‘το είχε 

γυρίσει στο τσάμικο’’ (σας μιλάω λαϊκά), οι άλλοι δύο ο αεροπόρος και οι 

ναύτες υπήρξαν ικανοποιητικοί σας απαντήσεις. Και όχι μόνο υπήρξαν 
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ικανοποιητικοί σας απαντήσεις, αλλά αποφάσισαν μετά την επίσκεψη και 

σας κοινοποιούν όλα τα αποτελέσματα.  

Προσέξτε το πρώτο αποτέλεσμα που πιστεύω –δεν είναι 

αποδεδειγμένο, αλλά βγαίνει από το γεγονός ότι πήγαμε και επισκεφθήκαμε 

πέντε (5) άνθρωποι όλων των Σωμάτων, τα Μετοχικά. Ζητήσαμε να γίνουν 

ενέργειες προκειμένου να διαφυλαχθεί η περιουσία του Μετοχικού και 

ειδικότερα τότε την περίοδο με το PSI. Ανακοίνωση του Μετοχικού: 

«Το Μετοχικό Ταμείο Αεροπορίας σας ενημερώνει, σας μετόχους και 

σας μερισματούχους του, ότι σύμφωνα με την υπ’ αριθ. 2320/6-12 απόφαση 

του Διοικητικού Συμβουλίου έχει προβεί (δύσκολη ενέργεια) στην κατάθεση 

αγωγής κατά σας Τράπεζας σας Ελλάδος και του Ελληνικού Δημοσίου, λόγω 

των ζημιών που υπέστη από την απώλεια των τηρουμένων στην Τράπεζα σας 

Ελλάδος διαθεσίμων του (κοινό κεφάλαιο ΔΦ) κατά την πρόσφατη 

αναδιάρθρωση του Ελληνικού χρέους (PSI). Με την αγωγή η οποία θα 

εκδικαστεί ενώπιον του Πολυμελούς Πρωτοδικείου Αθηνών σας 19 Μαρτίου 

του 2015, πινάκιο Η114, ζητείται η καταβολή σε αυτό του συνολικού ποσού 

των 131.664.233€: 31.664.233€ απώλειες διαθεσίμων και 100.000.000€ 

ηθική βλάβη».  

Αυτή είναι η μία απάντηση. Το ίδιο πήραμε και από το Μετοχικό 

Ταμείο Ναυτικού: Το Μετοχικό Ταμείο Ναυτικού ανακοινώνει σας 9-7-

2012: 

«Κατόπιν των υπ’ αριθ. 2310/2012 και 3329/5-2012 αποφάσεων του 

Διοικητικού Συμβουλίου του Μετοχικού Ταμείου Ναυτικού, καθώς και των 

αναλόγων αποφάσεων για σας ειδικούς λογαριασμούς αυτού, έδωσε ειδική 

εντολή στην πληρεξούσια δικηγορική εταιρεία, να χειριστεί την υπόθεση κατά 

σας Τράπεζας σας Ελλάδος».  

Άρα, η επίσκεψη αυτή που είχαμε κάνει στα Μετοχικά Ταμεία δεν 

πήγε μάταιη. Υπήρξε έστω και αυτό το οποίο βλέπετε. Βεβαίως, να λάβετε 
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υπόψη σας ότι αυτά τα άτομα που έκαναν σας μηνύσεις, είναι ένστολοι και 

επομένως για να μπορέσουν να υποβάλλουν μήνυση, χρειάζεται κάποια 

έγκριση. Τώρα, το πώς την υπέβαλαν, δεν μπορώ να ξέρω. Τυπικά ή άτυπα, 

κάποιος σας έχει δώσει έγκριση. Αυτή τη στιγμή λοιπόν, οι επισκέψεις που 

κάναμε σαν Διακλαδικό στα Μετοχικά Ταμεία, μετά από δικιά μου 

παραίνεση, απέδωσε καρπούς.  

► Συγκρότηση Πολιτιστικής Επιτροπής εορτασμού τριάντα (30) 

χρόνων ΣΑΣ. Υπάρχει και συνεχίζει τη δραστηριότητά σας. Σήμερα σας 

μοιράσαμε μία εφημερίδα, την πρώτη εφημερίδα του Συλλόγου Αποφοίτων 

ΣΤΥΑ –την οποία σας την έδωσε ο κ.Εμμανουηλίδης, γιατί δεν την είχαμε– 

επ’ ευκαιρία που έχουμε τα γενέθλιά σας, τριάντα ένα (31) χρόνια.  

► Αποστολή Ψηφίσματος Διακλαδικού Συμβουλίου ΑΣΣΥ σε όλη  

την πολιτική και στρατιωτική ηγεσία, που αφορά σε θέματα που απασχολούν 

όλους σας εν ενεργεία και εν αποστρατεία συναδέλφους. Αυτό σας το 

συνέταξε ο κ.Εμμανουηλίδης, το οποίο εκτός του ότι το στείλαμε σαν ΣΤΥΑ, 

το στείλαμε και σαν Διακλαδικό Συμβούλιο. Θα μου επιτρέψετε, ένα μέρος 

από αυτό, για ενημέρωση να σας το διαβάσω.  

«Ψήφισμα σας τον Πρωθυπουργό κ.Παπαδήμο». Τότε ήταν ο 

κ.Παπαδήμος που κάναμε το χαρτί. Δεν έχει σημασία. Σημασία έχει ότι 

εξεδόθη από ένα έγκυρο Όργανο, το Διακλαδικό Συμβούλιο των Ενόπλων 

Δυνάμεων και σας όλους σας που ήταν Υπουργοί και ηγεσία.  

«Το Συντονιστικό Διοικητικό Συμβούλιο των Ανωτέρων Στρατιωτικών 

Σχολών Υπαξιωματικών ΑΣΣΥ, μετά από μελέτη και συζήτηση σας πορείας 

των προβλημάτων που απασχολούν σας εν ενεργεία και εν αποστρατεία 

αποφοίτους ΑΣΣΥ, κατέληξε σας ακόλουθες διαπιστώσεις, θεωρήσεις, 

απαντήσεις και δήλωση. Διαπιστώνει:  

- Ότι από σας εξελίξεις στον γεωπολιτικό χώρο των Βαλκανίων και 

σας Ανατολικής Μεσογείου, στον οποίο εντάσσεται και η πατρίδα 
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σας, προέκυψαν νέες απειλές και προκλήσεις που προέρχονται 

από τη συνεχιζόμενη ρευστότητα του τριγώνου Βαλκάνια – Μέση 

Ανατολή – Καύκασος και από σας ασύμμετρες απειλές 

τρομοκρατίας, οι οποίες δημιούργησαν μία εντελώς νέα 

κατάσταση σας παγκόσμιες ισορροπίες, που καθιστούν σας 

Ένοπλες Δυνάμεις τον κύριο μοχλό εξασφάλισης σας εδαφικής 

ακεραιότητας και ανεξαρτησίας σας Ελλάδος.  

- Ότι παρά τα ανωτέρω που επιβάλλουν τη λήψη άμεσων μέτρων 

που θα στηρίξουν την αμυντική σας δυνατότητα και επάρκεια, 

αντίθετα υποβαθμίζονται οι στρατιωτικές δομές (κατάργηση 

Στρατοπέδων, αποδυνάμωση Στρατιωτικών Νοσοκομείων, 

ανεπάρκεια υλικών και μέσων.  

- Ότι υποβαθμίζεται διαρκώς το κύρος των στελεχών των Ενόπλων 

Δυνάμεων και η θέση σας στην κοινωνία.  

- Ότι η γραφειοκρατική μορφή σας στρατιωτικής θητείας και ο 

καθ’ υπαγόρευση Νόμος καλύπτουν σας φυγόστρατους.  

- Ότι παρά το υψηλό επαγγελματικό επίπεδο των αποφοίτων ΑΣΣΥ 

και σας υψηλής στάθμης εργασίας σε αεροσκάφη, πλοία, 

πολεμικά υλικά και μηχανήματα μεγίστης τεχνολογίας, 

υποβαθμίστηκε η προαγωγική και μισθολογική σας εξέλιξη  με 

τον Ν. 3883/2010, κατά δύο (2) βαθμούς.  

- Ότι ο Ν. 3883/2010 αδίκησε κατάφορα σας Αξιωματικούς 

προελεύσεως ΑΣΣΥ,  

Θεωρεί:  

- Αντισυνταγματική τη λεηλασία των μισθών των στρατιωτικών και 

σας σύνταξης των αποστράτων.  

- Αντισυνταγματική τη λεηλασία των Ταμείων σας.  
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- Αντισυνταγματική τη λεηλασία σας σύνταξης των αποστράτων 

Αξιωματικών με ηλικιακά κριτήρια. 

- Αντισυνταγματική τη διαφορετική μεταχείριση των Αξιωματικών 

από παραγωγικές Σχολές Υπαξιωματικών, με τη μισθολογική 

προαγωγή Αξιωματικών από παραγωγικές Σχολές Αξιωματι-

κών, από ιδιώτες προερχομένους Αξιωματικούς. 

Απαιτεί:  

- Άμεση και επιτακτική την ανάγκη λήψης αποφάσεων και 

αποτελεσματικών μέτρων από την κυβέρνηση και σας ηγεσίες των 

Ενόπλων Δυνάμεων. 

- Αναβάθμιση του εν ενεργεία και εν αποστρατεία στρατιωτικού 

δυναμικού, με κήρυξη ως ανισχύρων των διατάξεων με σας 

οποίες παραβιάστηκε το Σύνταγμα, η διαφύλαξη του οποίου 

αποτελεί ιερό καθήκον των ενστόλων και των μη, πολιτών σας 

χώρας, ως θεωρούμενη νομικού ερείσματος και τροποποίησης 

των Νόμων που υποβαθμίζουν την ιεραρχική και μισθολογική 

προαγωγή των παραγωγικών Σχολών Υπαξιωματικών, 

προερχομένων Αξιωματικών και κάθε ληφθέντος δυσμενούς 

μέτρου στη σύνταξη και το μέρισμα των αποστράτων ΑΣΣΥ, στα 

Στρατιωτικά Νοσοκομεία, στα Μετοχικά Ταμεία και στην εν γένει 

αξιοπρεπή διαβίωση του εν ενεργεία και εν αποστρατεία 

στρατιωτικού, προκειμένου να ανακτήσει τη θέση και τα 

δικαιώματα που του ανήκουν στην Ελληνική κοινωνία.  

Δηλώνει ότι για τα ανωτέρω αιτήματα του Συντονιστικού Συμβουλίου 

ΑΣΣΥ, είναι έτοιμοι να συμμετάσχουν δημιουργικά την υλοποίηση των 

αιτημάτων σας, σε περίπτωση σας αδρανείας των αρμοδίων, είναι έτοιμοι για 

την αγωνιστική διεκδίκησή σας.  
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Το Συντονιστικό Συμβούλιο: Δ.Τρέσσος, ο κ.Λίγκας ο Συνταγματάρχης 

Στρατού, ο κ.Βασιλείου ο Αντιπλοίαρχος και ο κ.Σφαχτός ο Επικελευστής και 

ως ΣΑΣΥΔΑ, ο κ.Ρούσσος (που ήταν εδώ), ο Ταξίαρχος.  

Αυτή είναι μία ενέργεια η οποία εκρίθη απαραίτητη, διότι τελικά 

κάποιες φωνές… Βεβαίως, ταχυδρομήθηκε προσωπικά σε όλους σας που 

απεστάλη, παρελήφθη, το αποτέλεσμα δεν το γνωρίζω, αλλά ‘‘από το 

ολότελα, καλή και η Παναγιώταινα’’, που λέει η παροιμία, σας είπα και 

προηγουμένως. Κάτι έγινε τουλάχιστον και σε αυτό το θέμα.  

 ► Κάναμε στη συνέχεια, μετά από δική μου παρακίνηση πάλι, αίτηση 

να σας δεχθεί όλη η ηγεσία των Ενόπλων Δυνάμεων, σαν Διακλαδικό 

Συμβούλιο των ΑΣΣΥ (Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών). Σας δέχθηκε ο 

Αρχηγός σας Αεροπορίας και ο Αρχηγός του Ναυτικού. Ο Στρατός δεν σας 

έχει δεχθεί ακόμα. Κάποια στιγμή μπορεί να σας δεχθεί.  

Οι επισκέψεις σας κρίνονται θετικές, διότι τα αιτήματά σας που είναι 

από κοινού, γνωστά σε όλους, ακούστηκαν τουλάχιστον, τα βλέπουν, τα 

αφουγκράζονται. Βεβαίως, δεν είναι στο χέρι σας, διότι το οικονομικό ή 

οτιδήποτε άλλο, ξεφεύγει από το θέμα των στρατιωτικών.  

► Περνάμε σε ένα άλλο, απλό μεν, αλλά δύσκολο θέμα. Αποστολή 

εγγράφου στον Αρχηγό του ΓΕΑ (που ήταν εδώ πριν από λίγο). Στο e-mail 

μου στέλνει σας Υποσμηναγός μία επιστολή και λέει:  

«Αισθάνθηκα ως πολίτης Β΄ διαλογής, όταν είδα ότι τα ξίφη σας εξ 

Υπαξιωματικών προερχομένους ναύτες σημαιοφόρους, τα επέδωσε ο 

Υπουργός Εθνικής Αμύνης. Εμάς σας τα δίνουν σας παραδίδουν απλά 

πράγματα στη διαχείριση. Ζητάω να το εξετάσετε». 

Αυτομάτως του ζήτησα και μου έστειλε φωτογραφίες από το Internet, 

σας απονομής κ.λπ. Αυτά τα διαβίβασα στον Αρχηγό και του είπα: 

«Σας διαβιβάζουμε συνημμένως έγγραφα που σας απεστάλησαν μέσω 

ηλεκτρονικού ταχυδρομείου, από Αξιωματικό απόφοιτο σας Σχολής σας, που 
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αφορούν στην τελετή απονομής ξιφών που έγινε σας 29-11-2011 στη Βάση 

‘‘Κανελλόπουλος’’, σε Αξιωματικούς εξ Υπαξιωματικών προερχομένους και 

παρακαλούμε για την εξέταση του όλου θέματος αρμοδίως, προκειμένου –εάν 

πρέπει– να εφαρμοστεί και από πλευράς Πολεμικής Αεροπορίας.  

Μετά τιμής». 

Δεν ξέρω αν είναι αυτό η αιτία. Μπορεί και άλλοι να το έκαναν με σας 

επιστολές. 

► Σας, σας 29 Νοεμβρίου του 2012, διαβάζουμε σας εφημερίδες και 

βλέπουμε στην τηλεόραση:  

«Την Τρίτη, 20 Νοεμβρίου 2012 επραγματοποιήθησαν οι τελετές 

επίδοσης ξιφών σε εκατό (100) αρχαιότερους Αξιωματικούς εξ Υπαξιωμα-

τικών στη Σχολή Τεχνικών Υπαξιωματικών Αεροπορίας, στην Αεροπορική 

Βάση Δεκελείας στο Τατόι και στο Αρχηγείο Τακτικής Αεροπορίας για σας 

υπολοίπους σας περιοχής Λαρίσης. Τα ξίφη σας Αξιωματικούς επέδωσαν ο 

Αρχηγός του Γενικού Επιτελείου Αεροπορίας Αντιπτέραρχος κ.Αντώνιος 

Τσαντηράκης και ο Αρχηγός σας Τακτικής Αεροπορίας Αντιπτέραρχος 

κ.Ευάγγελος Τουρνάς».  

Θέλω να πιστεύω ότι επειδή είναι και θέμα επικοινωνίας και έχουμε 

τέτοια δυνατότητα, τουλάχιστον σε αυτά που θέλουμε να προβάλλουμε, εάν 

δεν είναι δικιά σας ενέργεια αυτό το οποίο έγινε, συμβάλλαμε στο να γίνει 

και με τη δική σας αποστολή των εγγράφων. Και μάλιστα, τάχιστα. Αυτά τα 

χαρτιά που σας στέλνουν οι διάφοροι συνάδελφοι μέσω e-mail, ο Σύλλογος 

τα εξετάζει.  

► Υπήρχε λοιπόν, μία αγανακτισμένη φωνή από τον Βόλο η οποία 

σας είπε ότι:  

«Η Αεροπορία χάνει λεφτά από σας αποπροσγειώσεις (ήταν ελεγκτής 

εναερίου κυκλοφορίας σας και το ήξερε) διότι βάσει νομοθεσίας εδώ και πολλά 

χρόνια, θα έπρεπε, σας Μονάδες που εξυπηρετούνται τα αεροσκάφη από 
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στρατιωτικούς, τα χρήματα αυτά των αποπροσγειώσεων, να πηγαίνουν στην 

Πολεμική Αεροπορία και μάλιστα στο Μετοχικό Ταμείο. Χάνουμε λεφτά». 

Φωνή…, φωνή…, φωνή. Με έπαιρνε συνέχεια τηλέφωνο: «Δεν σας ακούει 

κανείς»!  

Του λέω: «Λεβέντη μου, πρέπει να καταλάβεις ότι εμείς είμαστε 

Σύλλογος Αποφοίτων οι οποίοι είμαστε και κάποιας ηλικίας. Δεν έχουμε 

υπηρεσιακή σχέση με το ΓΕΑ. Σας, επειδή τα έστειλες, εμείς θα τα 

διαβιβάσουμε».  

Τα είχαμε ήδη διαβιβάσει ως εξής, με ένα απλό έγγραφο: 

«Σας διαβιβάζουμε συνημμένα έγγραφα που σας απεστάλησαν μέσω 

ηλεκτρονικού ταχυδρομείου από Μέλος του Συλλόγου σας, που αφορούν 

δημοσιεύματα για έσοδα του Μετοχικού Ταμείου Αεροπορίας και 

παρακαλούμε για την εξέτασή σας αρμοδίως και αν είναι δυνατόν, για τη  

σχετική ενημέρωσή σας».  

► Και σας απαντάει τώρα απευθείας, γιατί αφού ήταν θέμα 

Μετοχικού, το στείλαμε σας Μετοχικό, με κοινοποίηση στον Αρχηγό.  

«Τέλη προσγειώσεως. Σε απάντηση σχετικού, που αφορά σε δημοσίευμα 

για το αντικείμενο του θέματος, σας γνωρίζουμε τα εξής: το Μετοχικό Ταμείο, 

βάσει σας ισχύουσας Υπουργικής Αποφάσεως (ΦΕΚ …τάδε), εισπράττει μέσω 

του ΟΛΚΑ έσοδα τα οποία για το 2011 ανήλθαν στο ποσό των 12.343,76€. Για 

το έτος 2012 έχει εγγραφεί στον προϋπολογισμό του Ταμείου, ως αναμενόμενο 

έσοδο από την πηγή αυτή, 50.000€, ενώ μέχρι 31-3-2012 έχει εισπραχθεί ποσό 

967,23€.  

Για τον καθορισμό των εσόδων που θα πρέπει να εισπράττει η Πολεμική 

Αεροπορία για τη χρήση των Αεροδρομίων σας από ιδιωτικές εταιρείες, καθώς 

και την παροχή υπηρεσιών από το ΓΕΑ, έχει συγκροτηθεί σας 21 Μαΐου (μετά 

από εμάς) αρμόδια Επιτροπή Εργασίας (με Φ. …τάδε) για το θέμα σας 

Διαύγειας (…τάδε).  
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Πέραν των ανωτέρω, το Διοικητικό Συμβούλιο του Ταμείου με την υπ’ 

αριθ. 17/9-5-12 απόφασή του, συμφώνησε με πρόταση του ΓΕΕΘΑ και 

υπέβαλε το Πρακτικό σας συνεδριάσεως στο ΓΕΑ, ούτως ώστε να αναληφθούν 

από αυτό πρωτοβουλίες για τη διεκδίκηση από την ΥΠΑ του αναλογούντος 

ποσού σας Πολεμικής Αεροπορίας από τα έσοδα του Euro Control”. 

Άλλη μία ενέργεια. Εστάλη έγγραφο το οποίο είναι έξω από σας 

αρμοδιότητες του Συλλόγου. Εμείς είμαστε Σύλλογος Αποφοίτων, 

ενδιαφερόμεθα σας και για τα έσοδα του Μετοχικού, το διαβιβάσαμε, θετική 

και η απάντηση αυτή. Βγήκε ότι θα συγκροτήσουν Επιτροπή για να εξετάσει 

περισσότερο, να εισπράξουν και άλλα λεφτά από τα Ευρωπαϊκά πλέον 

χρήματα, που είναι γι αυτό τον σκοπό.  

► Επανήλθε το εξής (αυτό δεν το έχω σε χαρτιά). Όταν πήγαμε να 

δούμε τον Αρχηγό του ΓΕΑ –ο πρώτος που πήγαμε σας επισκέψεις σας– και 

αφού του έθεσα τα θέματα, του είπα: «Αρχηγέ, σε παρακαλώ πάρα πολύ να 

εξετάσεις το θέμα, πού μπορεί να χρησιμοποιηθεί σας τεχνικός προελεύσεως 

ΣΤΥΑ; Σε ποιες θέσεις; Γιατί αυτή τη στιγμή δεν βλέπω καμία κίνηση».  

Το είδε. Ήταν πολύ έξυπνο αυτό που έκανε. Σας ενημέρωσε λοιπόν 

στη συνέχεια, την επομένη φορά που πήγαμε, ότι επανέφερε σας θέσεις 

ευθύνης στην προέλευσης ΣΤΥΑ, που για τρία (3) χρόνια δεν υπήρχαν. Είχε 

καταργηθεί λοιπόν η απονομή θέσεως ευθύνης, διότι το είχαν καταργήσει 

από το ΠΟΥ. Για να γίνεις Αρχιμηχανικός, έπρεπε να βγει η θέση –σας ήταν 

παλιά– σε αναγγελία, να τη διεκδικήσεις σαν υποψήφιος και για να την 

κατακτήσεις, λέγοντας ότι θα είσαι ο καλύτερος από σας που υπήρχαν και 

την επέλεξες. Είχαν αφαιρέσει τη ΣΤΥΑ, την οποία ο κ.Τσαντηράκης –χωρίς 

να θέλω να του κάνω προπαγάνδα, είναι αλήθεια σας– επανέφερε στη 

διαδικασία.  

Και ήδη αυτή τη στιγμή υπάρχει και παίζει, γιατί βέβαια σας θα δείτε 

μετά από λίγο στην ατζέντα που το παρουσιάζω, παραπονούμαι για τον 
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Διοικητή σας ΣΤΥΑ, παραπονούμαι για τον Υποδιοικητή σας ΣΤΥΑ. Θετική 

η απάντηση που παίρνω: «Δίκιο έχετε, δίκιο». Υπάρχει σας και η αιτιολογία. 

Καταφέραμε σε πρώτη φάση, σε αυτό το νέο ΠΟΥ και περάστηκε η θέση 

του Υποδιοικητού σας ΣΤΥΑ από την επομένη φορά, δηλαδή μόλις λήξει η 

θητεία του ΣΜΑ-τζή που έχουν βάλει τώρα Υποδιοικητή, θα έχει δυνατότητα 

να βάλει υποψηφιότητα και ο σας που είναι τώρα σας ΣΤΥΑ (που τον είχα 

εγώ όταν ήμουν εκεί Υποσμηναγός), σήμερα είναι Επισμηναγός, να βάλει 

τώρα για Υποδιοικητής.   

Άρα, λοιπόν, αυτό που ανακοινώνω, είναι ότι επισήμως επανήλθαν οι 

θέσεις ευθύνης στην κατηγορία των εξ Υπαξιωματικών προελεύσεως  

ΣΤΥΑ.  

► Έγινε έγγραφο σας την Ένωση Αποστράτων, προκειμένου να 

κάνουμε σας σημερινές εκλογές. Διότι για να κάνουμε σας σημερινές 

εκλογές, συμμετέχουν και οκτώ (8) επαρχίες οι οποίες φιλοξενούνται στα 

κατά τόπους οικήματα σας Ενώσεως Αποστράτων.  

Η απάντηση του κ.Κατσαντώνη τότε ήταν άμεση, σας διετέθησαν… 

Και προσέξτε τι μπορούσε να γίνει, εάν δεν σας διαθέσει σας χώρους, δεν 

μπορούμε να κάνουμε εκλογές στην επαρχία. Πού θα πάμε; Στο περίπτερο; 

Άρα λοιπόν, με το πρώτο που έγινε το έγγραφο, η απάντηση ήταν θετική.  

► Ορισμός Μελών Κεντρικής Εφορευτικής Επιτροπής Αθηνών. 

Πρόεδρος ο κ.Κίντας (είναι ένα έγγραφο που θα έπρεπε να βλέπετε εκεί).  

► Αποστολή εγγράφου σας τη ΔΑΥ για έγκριση εκτύπωσης του 

ημερολογίου 2013 του Συλλόγου. Η επιμέλεια σας εκτύπωσης ημερολογίου 

ανετέθη στον κ.Γεώργιο Τάγκαλο, ο οποίος παρά του γεγονότος ότι ήτο και 

ασθενής, διότι μετά από λίγο καιρό θα υπόκειτο σε μία εγχείρηση μηνίσκου, 

ανέλαβε την αρχική και δύσκολη ευθύνη, να σας φέρει τουλάχιστον πριν 

φύγει δύο ημέρες ή τρεις (δεν θυμάμαι), την ύλη την οποία παρέλαβε ο 
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κ.Νίκος Βούλγαρης (ο οποίος είναι εκεί στον υπολογιστή), τη μετέτρεψε από 

απλά κείμενα και απλές φωτογραφίες, σε ηλεκτρονική μορφή, σε ένα CD.  

► Εν συνεχεία, αρκετές φορές μετέβη στην ΥΑΕ, διότι σας ενέκρινε 

η ΔΑΥ την εκτύπωση πάλι, παρά σας οικονομικές δυσχέρειες που υπάρχουν 

–ο σας Επιτελάρχης σας ΔΑΥ και ο Διοικητής παράλληλα– και έτσι 

καταφέραμε με τα χίλια ζόρια και αυτό εξετυπώθη πριν από σας ημέρες –ο 

κ.Νίκος Βούλγαρης πήγε και το πήρε προχθές, νομίζω, με το αυτοκίνητό του, 

οπότε και σήμερα φεύγοντας θα σας το διανείμει– το περιεχόμενο του οποίου 

είναι οι Μονάδες του 28ου ΑΤΑ, όχι σας. Όσες μπορούσαν να μπουν, γιατί 

δεν χώραγαν, το ΑΤΑ είναι τεράστιο.  

► Περνάμε σε ένα άλλο θέμα. Έχουμε κάποια χρήματα δικά σας εδώ 

και πολλά χρόνια, τα οποία αναφέρονταν ως Λογαριασμός Στέγης. Είναι 

κατατεθειμένα στο Ταμείο Παρακαταθηκών. Δεν είναι πάρα πολλά, είναι 

54.000€ νομίζω.  

Εγώ σας, επειδή πιστεύω ότι θα πρέπει, τα λεφτά αυτού του είδους να 

τοποθετούνται, έκανα δύο σκέψεις: να ζητήσουμε να σας χορηγήσει το 

Μετοχικό Ταμείο το οίκημα που είμαστε εκεί, με την προκαταβολή που θα 

του δίναμε, αυτή που έχουμε και τα υπόλοιπα, σας πληρώνουμε που 

πληρώνουμε νοίκι, να γίνει μία μέθοδος leasing για να παραμείνει σε εμάς το 

οίκημα αυτό κάποια στιγμή.  

Προσέξτε τι συμβαίνει. Εμείς βάσει του Καταστατικού το οποίο 

έχουμε, εάν κλείσει ο Σύλλογος σας αύριο, τα περιουσιακά του στοιχεία 

πηγαίνουν στο Μετοχικό Ταμείο. Υπάρχει το άλλο που αιωρείται στον αέρα 

και κυκλοφορεί, ότι σας περιουσίες του Δημοσίου θα σας βουτήξουν και θα 

σας κάνουν ό,τι άλλο θέλουν, εκτός από αυτό που είναι. Επείχε και θέση 

λοιπόν, προστασίας του οικήματος, διότι το να το πάρει ο ΣΑΣ με μία 

προϋπόθεση, η καταγραφή θα λέει ότι: «Σε περίπτωση διαλύσεως του ΣΑΣ, 

επιστρέφεται στο Μετοχικό», αυτό θα ήταν και προστασία για το Μετοχικό.  
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► Έγινε το αντίστοιχο έγγραφο, δεν συνεφώνησαν. Απήντησαν 

αρνητικά. Με παρέπεμψαν σε ένα άλλο οίκημα. Λέει: «Αν θέλετε, να πάτε 

στο άλλο οίκημα, που είναι εκεί στη Λυκούργου». Πήγα στη Λυκούργου, όταν 

ανακηρύχθηκα σας προάλλες, Μέλος σας Αεροπορικής Ακαδημίας, είδαμε 

τα γραφειάκια – γραφειάκια – γραφειάκια. Λέω: ωραία! Θα τα κάνουμε 

γραφειάκια σας είναι, θα τα φτιάξουμε και θα τα λειτουργήσουμε σαν 

Σύλλογος.  

Ζητάμε λοιπόν: «Αφού είναι κλειστά, δεν παίρνουν ενοίκια, πληρώνουν 

κοινόχρηστα κ.λπ., δώστε τα σε εμάς». Πάλι αρνητική απάντηση.  

Εξ αυτών των γεγονότων, αναγκάζομαι να συνεχίσω τη διαδικασία και 

επισκέπτομαι –παρά του ότι δεν το προέβλεπε ο στόχος που είχα βάλει– όλη 

την ηγεσία, τον Υπαρχηγό, επειδή ο Υπαρχηγός είναι Προϊστάμενος των 

Μετοχικών. Του τα αναλύω και του λέω: «Πρώτον, σε σας έχετε δώσει 

οικήματα δωρεάν, χωρίς νοίκι. Δεν τα ξέρω ακριβώς (δεν ήθελα να του λέω 

ο τάδε… και ο τάδε…). Σε σας έχετε πουλήσει στον ίδιο χώρο με 6.000€ - 

7.000€. Σε εμάς, οι απαντήσεις που σας στέλνετε, είναι αρνητικές. Γιατί; Σας 

είπε κανείς ότι είμαστε πλούσιοι; Πρώτον. Δεύτερον, είναι κάποιος ο οποίος 

διαφοροποιείται ότι εμείς είμαστε και αγαπάμε τον χώρο του Μετοχικού, διότι 

είμαστε μέτοχοι, παίρνουμε μέρισμα. Μακάρι να έχουμε 500€ να τα δίνουμε, 

μια και πάνε για καλό σκοπό, διότι επιστρέφονται σε εμάς. Υπάρχει σας 

δυσκολία για να δώσει ο σας τα 20€, όσο και αν σας φαίνεται περίεργο». 

Η απάντηση την οποία πήρα, ήταν ότι θα το εξετάσει ευνοϊκά το θέμα. 

Βέβαια, έγινε ένα τυχαίο συμβάν, την ώρα που ήμασταν εκεί, μπήκε σας και 

του είπε ότι πέθανε σας Υποστράτηγος του Πυροσβεστικού που 

συνεργαζόντουσαν χρόνια. Λέει: «Συγνώμη, πρέπει να πάω», τον πήραν και 

έφυγαν και δεν τελείωσε η συζήτηση.  

Εγώ σας, επειδή είμαι τύπος επικοινωνιακός, πήρα τον κ.Νόκα 

τηλέφωνο (ο κ.Νόκας είναι ο Πρόεδρος σας Αεροπορικής Ακαδημίας), με 
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πήρε για να μου πει χρόνια πολλά και κάτι άλλα, του λέω: «Να σου αναθέσω 

και κάτι άλλο. Ξέρω ότι είναι μαθητές σου αυτοί, ότι όταν βγήκαν από τη 

Σχολή, σας παρέλαβες στα 104. «Ναι, ναι», γέλαγε (γιατί το άκουσα που το 

έλεγε μία ημέρα). Λέω: «Μπορείς να σας πάρεις να σας πεις να σας 

κατεβάσουν το νοίκι, ή να σας πουλήσουν το διαμέρισμα, για να έχουμε στέγη; 

Γιατί σε λίγο δεν θα υπάρχουμε».  

Το κλείνει το τηλέφωνο και σε δέκα (10΄) λεπτά, με παίρνει (σε δέκα 

λεπτά, την ώρα που συνεδριάζαμε) και μου λέει: «Του ανέθεσα το θέμα του  

Υπαρχηγού. Θα το δει θετικά».  

Εντός των ημερών, μετά την ανάληψη σας σας Διοίκησης του 

Συλλόγου, το πρώτο που έχουν να κάνουν αυτοί που θα είναι (δεν ξέρω αν 

είμαι ούτε καν εγώ), εν πάση περιπτώσει, θα είναι, αφού σας δώσουμε σας 

κατευθύνσεις, να επισκεφθούν τον Υπαρχηγό, γιατί σας το λέει: ‘‘τον 

ζαλίζεις, φωνάζεις’’, ‘‘παιδί κλαίει – παιδί ταΐζεις’’, έτσι λέει η παροιμία.  

Άρα λοιπόν, στον τομέα σας στέγης επιμένουμε, γιατί: διότι αυτή τη 

στιγμή οι πωλήσεις έχουν πέσει στο μηδέν. Μπορούμε να βρούμε και αλλού. 

Όχι. Σας βολεύει ο χώρος, διότι είναι το Μετοχικό και όταν πηγαίνει ο σας 

στο Μετοχικό για μία υπόθεση δικιά του, ανεβαίνει και σε εμάς. Είναι στο 

δίπλα κτίριο ‘‘αγκαζέ’’. Άμα είμαστε σας στην Πειραιώς, δεν θα έρθει. Πού 

θα βρεθεί στην Πειραιώς; Πρέπει να περνάει ειδικά γι αυτό το θέμα. Άρα 

λοιπόν, αυτό που σας διαβεβαιώνω, είναι ότι σε λίγο θα επανέλθουμε στο 

κομμάτι σας αγοράς.  

► Διαβίβαση φωτοαντιγράφων εφημερίδας ‘‘ΝΕΑ του ΣΑΣΜΥΝ’’ 

σας όλη την ηγεσία. Η ηγεσία, σας θα δείτε πιο κάτω, την οποία 

επισκέπτομαι, παίρνει μία ατζέντα, ομοειδή δέκα εννέα (19) θέματα. Από τον 

Αρχηγό μέχρι τον ΔΑΥ, ΔΑΕ, ΑΤΑ, τα ίδια θέματα. Γιατί άμα 

διαφοροποιηθούμε στα θέματα, δεν ενημερώνουμε το ΟΑΣ. Σας λέω λοιπόν:  
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«Τα ίδια θέματα τα έχει και ο Αρχηγός. Σας τα δίνω, γιατί αν βγει τέτοιο 

θέμα π.χ. «Αύξηση των ετών σας Σχολής Υπαξιωματικών σε τρία (3)» και δεν 

το ξέρετε, θα σας πείτε: «Δεν σας το είχατε πει». Το ξέρετε, σας το έχουμε πει, 

θέλουμε να είστε θετικός, με την προϋπόθεση ότι συμφωνείτε. Δεν θέλουμε να 

σας απαντήσετε. Διαβάστε το». 

Μέσα λοιπόν σε αυτά που σας έλεγα για την τριετία, για να σας δώσω 

να καταλάβουν ότι είμαστε πολύ πίσω, σας λέω: «Είπα στον ναύτη, στο 

Διακλαδικό, τον Αντιπλοίαρχο που προέρχεται από τη Σχολή Ναυτοπαίδων, 

ότι υπάρχει ένα κόλπο για να κάνουμε τη ΣΤΥΑ τρία (3΄) χρόνια, χωρίς έξοδα». 

Μου λέει: «Τι λες!». Λέω: «Ναι». Λέει: «Για πες το μου και εμένα».  

Του λέω: «Πρόσεξε. Μετά την αποφοίτηση, ο Δόκιμος βγαίνει Σμηνίας, 

πάει στην Τανάγρα (το λέω για παράδειγμα την Τανάγρα). Περνάει τέσσερις 

(4) μήνες ΣΟΣΜΕ και έξι (6) μήνες OGT. Εννέα (9) μήνες. Στα ΤΕΙ σας σας 

εννέα (9) μήνες σας στέλνει από το ΤΕΙ και τα περνάνε εκεί και όταν τελειώσει 

αυτή η εκπαίδευση, γυρίζουν και παίρνουν το πτυχίο από τα ΤΕΙ. Και έτσι 

παίρνουν το 7ο ή το 6ο εξάμηνο για να πάρουν το πτυχίο. Αν λοιπόν βγάλετε 

μία απλή νομοθεσία, μία απόφαση οι Ένοπλες Δυνάμεις, να επεκτείνετε τα 

χρόνια σε υπέρ διετία, διότι λέει ο Νόμος περί Ανωτέρων Εκπαιδεύσεων, ότι 

εάν είναι υπερδιετής η φοίτηση, δηλαδή λίγο πάνω από τα δύο (2), το θεωρείς 

τρία (3)».  

Και η ντιρεκτίβα σας Μπολόνια δίνει τη δυνατότητα τον τρίτο χρόνο 

να τον κάνεις και με δόσεις. Δηλαδή, τελείωσες ένα σεμινάριο Ασφαλείας 

Πτήσεων και Εδάφους. Πόσο έχουμε; Δώδεκα (12) ο χρόνος, μείον δύο (2). 

Σου μένουν σας δέκα (10) για να πάρεις τον τρίτο χρόνο. Μετά από ένα 

εξάμηνο περνάς στο ISD (το δικό μου, το ΣΕΠΕ, που είμαι και εγώ 

εκπαιδευτής). Πόσο είναι; Ένα (1) μήνα. Μείον σας (1) μήνας, γίνονται εννιά 

(9) και ούτω καθεξής. Και όταν φτάσεις να συμπληρώσεις το εννεάμηνο, 

προσθέτοντάς τα αυτά, αρκεί να έχουν γίνει στην ίδια επικράτεια, βγαίνει ο 
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επόμενος χρόνος και θεωρείσαι Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης. Αυτά λέει η 

Ευρώπη.  

Τώρα σας τα λέω αυτά, για να καταλάβετε γιατί έστειλα την 

εφημερίδα σας Αρχηγούς. Βγήκε λοιπόν από ΣΑΣΜΥΝ η νέα 

καθηκοντολογία των Υπαξιωματικών μετά το 2ο έτος. Δηλαδή, 

αποφοιτούσαν στο 2ο έτος, αυτοί δεν σας αποφοιτούν στο 2ο έτος τώρα. Στο 

2ο έτος σας βουτάνε και σας κάνουν άλλον ένα (1) χρόνο Σχολείο.  

Σας λέω λοιπόν, να το, το κάνω σμίκρυνση, σας παραπέμπω με 

έγγραφο στη φωτογραφία και λέω:  

«Διαβάστε: ‘‘Σταδιοδρομία Αξιωματικών – Περίοδος Εξειδίκευσης’’. 

Το Ναυτικό είναι αυτό. «Σας είχαμε γράψει σε προηγούμενες εκδόσεις σας 

εφημερίδος, οι φετινοί απόφοιτοι δεν θα αποδοθούν άμεσα στα πλοία, αλλά θα 

παρακολουθήσουν για το διάστημα εννέα (9) – δώδεκα (12) μηνών ως 

Κελευστές, το Σχολείο Εξειδικεύσεως. Σκοπός του προγράμματος αυτού είναι 

η πληρέστερη εκπαίδευση των αποφοίτων σας ΣΜΥΝ, σε πρακτική και 

θεωρητική μάθηση. Στόχος σας καινοτομίας, η απόδοση στον Στόλο πλέον 

κοινών στελεχών, προκειμένου να ανταποκριθούν πιο άμεσα στα καθήκοντά 

σας, σας απαιτεί η σύγχρονη τεχνολογία.  

Η ηγεσία του Πολεμικού Ναυτικού εφαρμόζει απόλυτα τη ρήση του 

Πλούταρχου: «Αναγκαίον του τέλους του ανδρός…» κ.λπ. Ο θεσμός σας που 

υλοποιήθηκε και έχει υποστηριχθεί δυναμικά από το ΣΑΣΜΥΝ μεμονωμένα, 

σας και από το Συντονιστικό Συμβούλιο (εννοούσε εμένα που του το έλεγα), 

Αποφοίτων ΣΤΥΑ, δείχνει ότι το Πολεμικό Ναυτικό είναι πάντα πρωτοπόρο. 

Ελπίζουμε ότι και τα άλλα Σώματα και ο Στρατός ξηράς θα αντιληφθούν πλέον 

την ανάγκη σας αυξήσεως των ετών σε τρία (3)». 

Σας το έστειλα για να καταλάβουν και να ξεχάσουν αυτά που έλεγαν 

ότι η Αεροπορία προηγείται. Η Αεροπορία προηγείται, αλλά το Ναυτικό τα 
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υλοποιεί. Το είπα λοιπόν στην ηγεσία και λέει: «Σας δίκιο». «Εντάξει, άμα 

έχω δίκιο, υπάρχουν λύσεις. Φτιάξτε το και σας σε αυτό το επίπεδο».  

Επομένως και σε αυτό το κομμάτι έγιναν κάποιες παρεμβάσεις, με 

στόχο να βελτιώσουμε την υπάρχουσα ήδη κατάσταση στον χώρο.  

► Συμμετοχή σε κινητοποιήσεις. Συμμετέχουμε σε σας σας 

κινητοποιήσεις που σας καλούν διάφοροι Σύλλογοι Στρατού, Ναυτικού, 

Ξηράς. Το διαβάζετε στην εφημερίδα. Πρωτοστάτες, προσπαθούμε να 

διεκδικήσουμε ό,τι μπορούμε από αυτά που σας έχουν πάρει από την τσέπη 

σας.  

► Επισκέψεις ενημερώσεων σε όλη την ηγεσία, ξεκινώντας από:  

- Τον Αρχηγό σας Αεροπορίας.  

- Πήγαμε στον κ.Κυρατζόπουλο, στο Μετοχικό.  

- Στον Πρόεδρο του Μετοχικού Ταμείου Στρατού.  

- Στον Επιτελάρχη σας ΔΑΥ.  

- Στον Υποπτέραρχο κ.Πριόνα. 

- Στον Υποπτέραρχο κ.Παπανικολάου.  

- Στον Γενικό Επιθεωρητή του ΓΕΑ,  

Γενικώς επανήλθαμε, διότι άλλαξε ενδιάμεσα και σε σας οι οποίοι 

ξαναήρθαν, να πούμε τα ίδια πράγματα. Θα ήθελα εν ολίγοις να σας 

ενημερώσω για το τι λέμε σε σας όταν πηγαίνουμε (γιατί δεν είναι μόνο να 

πηγαίνεις, είναι να ξέρεις και τι θα πεις). Το ίδιο χαρτάκι, αυτό που σας 

διαβάζω τώρα, το παίρνει ο Αρχηγός σας Αεροπορίας, ο Γενικός 

Επιθεωρητής, ο Υπαρχηγός σας Αεροπορίας, η ΔΑΥ, ΔΑΕ και ΑΤΑ.  

«Υπόμνημα Συλλόγου Αποφοίτων ΣΤΥΑ.  

Κύριε Πτέραρχε, σας είναι γνωστό το ενδιαφέρον που δείχνετε για σας 

Υπαξιωματικούς αλλά και σας Αξιωματικούς προερχόμενους από 

Υπαξιωματικούς, καθώς και σας αποστράτους. Ως εκ τούτου, πιστεύουμε ότι 
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θα σας είναι χρήσιμες ορισμένες σκέψεις που αφορούν μερικά προβλήματα που 

σας απασχολούν, σαν Κατηγορία.  

1ον) Αναβάθμιση σας Σχολής ΣΤΥΑ. Δεν έχει ακόμα εκπονηθεί, σε 

εφαρμογή του Ν. 2913, πλαίσιο οργάνωσης και λειτουργίας των Ανωτέρων 

Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών, σας έχει γίνει στη ΣΜΥΝ (του Στρατού 

Ξηράς). Με την ένταξη σας ΣΤΥΑ στην Ανώτερη Τεχνολογική Εκπαίδευση, με 

τον Ν. 2913/01, δεν έχει ακόμα εναρμονιστεί ανάλογα και ο τίτλος σας, σε 

Σχολή Τεχνολόγων Υπαξιωματικών Αεροπορίας, αν και δεν αλλάζει το 

λογότυπο σας Σχολής, παρά το ότι και στο κείμενο των εγκυκλίων εισαγωγής 

σπουδαστών, σαφώς αναφέρεται ότι η Σχολή αυτή ανήκει στο επιστημονικό 

πεδίο των τεχνολογικών επιστημών. Έτσι τα πτυχία που εκδίδονται, δεν είναι 

πλήρως εναρμονισμένα με σας ενδεδειγμένες προσαρμογές.  

Οι προηγούμενες ηγεσίες σας είχαν συμφωνήσει για την ως άνω 

προσαρμογή του τίτλου και σας είχαν διαβεβαιώσει ότι το όλο θέμα βρισκόταν 

στην ολοκλήρωσή του, πράγμα που δεν έγινε. Εισηγούμαστε τη ρύθμιση του 

προβλήματος, με εναρμόνιση του τίτλου δηλαδή, σε Σχολή Τεχνολόγων 

Υπαξιωματικών, καθώς σας και του τίτλου του πτυχίου, με αποτέλεσμα αυτό 

να αποτελεί και ηθική αναβάθμιση των σπουδαστών σας Σχολής και εκ 

παραλλήλου και του κύρους σας αποφοίτων σας στον ευρύτερο εκπαιδευτικό 

χώρο. 

Αυτό, πέραν του ότι δεν διαφοροποιεί το λογότυπο, δεν προκαλεί και 

δαπάνη εις βάρος κανενός προϋπολογισμού. Οι εξελίξεις των τελευταίων ετών 

στην εκπαίδευση (Πρωτόκολλο σας Μπολόνια), υπαγορεύουν και ανάλογες 

προσαρμογές εκπαιδευτικών διαδικασιών σε όλους σας εκπαιδευτικούς 

χώρους, ώστε οι σπουδαστές να ανταποκρίνονται αποτελεσματικά σας 

σχετικές απαιτήσεις σας αποστολής, ιδιαίτερα αυτό είναι περισσότερο 

αναγκαίο, όταν αναφέρονται στον χώρο σας αεροπορικής τεχνολογίας, όπου 
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οι εξελίξεις είναι σημαντικές και αλματώδεις. Σύμφωνα με το Πρωτόκολλο 

σας Μπολόνια, για να είναι Ανώτερη, πρέπει να είναι τριετούς φοιτήσεως.  

Γι αυτό εισηγούμαστε, μετά την έγκριση των αποτελεσμάτων των 

τελικών εξετάσεων, οι Δόκιμοι μετά τη θερινή σας άδεια, να ορκίζονται και εν 

συνεχεία να τοποθετούνται σας Μονάδες που μετατίθενται και αφού περάσουν 

το ανάλογο ΣΟΣΜΕ και OGT του οπλικού συστήματος που θα γίνει 

οπωσδήποτε, να επιστρέφουν στη Σχολή για μία (1) ημέρα για να παίρνουν το 

πτυχίο σας και εν συνεχεία και πάλι να επιστρέφουν στη Μονάδα, 

εκπαιδευμένοι και έτοιμοι για παραγωγική εργασία. Ο χρόνος εκπαίδευσης 

ΟΣΜΕ και OGT θα μετράει στην εκπαίδευση του Σμηνία και έτσι η εκπαίδευση 

του Σμηνία αυτομάτως θα αυξηθεί και τυπικά σε τριετή.  

Αυτό είναι ένα μοντέλο που εφαρμόζεται επιτυχώς στα ΤΕΙ και 

τελευταία, από πληροφορίες και στη ΣΜΥΝ του Πολεμικού Ναυτικού, καθώς 

σας και στην Ελληνική Αστυνομία».  

2ον) Διοικητής ΣΤΥΑ. Προσφάτως αντικατέστησαν τον Διοικητή και τον 

Υποδιοικητή ΣΤΥΑ προελεύσεως Σχολής Ικάρων και ΣΜΑ. Παρά σας 

υποσχέσεις του πρώην Αρχηγού ΓΕΑ, ότι στη ΣΤΥΑ θα παραμείνει Διοικητής 

Αξιωματικός προελεύσεως σας, μέχρι την αναβάθμιση των τριών Σχολών σας 

Πολεμικής Αεροπορίας, με την ενοποίησή σας σε μία Σχολή ΣΥΑ.  

Πιστεύουμε βάσιμα ότι ο Διοικητής σας ΣΤΥΑ πρέπει να είναι 

απόφοιτος ΣΤΥΑ, λαμβανομένου υπόψη ότι προέχουσα θέση μεταξύ των 

παραμέτρων που συνθέτουν τη διοικητική και ψυχική προετοιμασία του 

Δοκίμου, είναι η ψυχολογική του υποδομή για το επάγγελμα που διάλεξε και 

για τη μέλλουσα εξέλιξή του επιβεβλημένη, διότι έτσι επιτυγχάνεται η καλύτερη 

και αγαστή συνεργασία Διοικητού και λοιπού Προσωπικού, που κατά 95% 

είναι –και πρέπει να είναι– προελεύσεως ΣΤΥΑ, αλλά και διότι ο προερχόμενος 

εξ Υπαξιωματικών Διοικητής, αφενός γνωρίζει σας προβληματισμούς και 

ανησυχίες του Δοκίμου σας ΣΤΥΑ, με τον οποίο μιλάει την ίδια γλώσσα, σας 
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σας γνωρίζει καλύτερα από οποιονδήποτε σας προελεύσεως Αξιωματικό, τη 

νοοτροπία, τα προβλήματα και σας επιδιώξεις των εκπαιδευμένων.  

Μέχρι σας αναβαθμίσεως και των τριών Σχολών σας Πολεμικής 

Αεροπορίας, πιστεύω ότι θα πρέπει να επανέλθουν στο προηγούμενο καθεστώς 

σας Σχολής σας, με Διοικητή Αξιωματικό προελεύσεως ΣΤΥΑ. Το 

προηγούμενο καθεστώς ως γνωστόν, διατηρήθηκε επιτυχώς για εξήντα (60) 

χρόνια και πλέον, χωρίς κανένα πρόβλημα και μάλιστα, με σταδιακή και 

δυνατή από επίπεδο αναβάθμιση.  

Σας, για την παραπάνω αναβάθμιση των Σχολών Υπαξιωματικών, 

πιστεύουμε τα εξής (εδώ σας κάνουμε άλλο μπαλάκι, για να μην νομίζουν ότι 

είμαστε κατά του ιπταμένου, ή δεν θέλουμε Υποπτέραρχο). Σας λέμε: Θέλετε 

να την αναβαθμίσετε; Μπράβο! Κάντε τη Τεχνολογικό Εκπαιδευτικό 

Ίδρυμα.  

«Φτιάξτε λοιπόν Διοίκηση Τεχνολογικού Εκπαιδευτικού Ιδρύματος έναν 

Υποπτέραρχο οποιασδήποτε Σχολής με ένα Επιτελείο. Και από κάτω αφήστε, 

σας είναι στην Ανωτάτη Βιομηχανική, ανεξάρτητο Τμήμα Διοικήσεως, 

ανεξάρτητο Τμήμα Στατιστικής, ανεξάρτητο Τμήμα Ναυτιλιακών Σπουδών, 

που διοικούνται αυτεπάγγελτα, να αφήσετε ΣΤΥΑ, ΣΜΥΝ και ΣΥΜ με 

Διοικητάς δικών σας προελεύσεων και έτσι να λειτουργήσετε, σαν Τεχνολογικό 

Εκπαιδευτικό Ίδρυμα».  

Και τα γαλόνια θα παίρνετε και τη θέση, αλλά αφήστε σας και τη 

ΣΤΥΑ ήσυχη (άλλη πρόταση αυτή).  

► 251 Γενικό Νοσοκομείο Αεροπορίας. Τελευταίως παρατηρούνται 

μεγάλες καθυστερήσεις στην εξυπηρέτηση συναδέλφων, κυρίως εν 

αποστρατεία και μελών των οικογενειών σας, από πλευράς 251 και αυτό, σας 

έχουμε πληροφορηθεί, έχει συμβεί διότι εκτός από τον εν ενεργεία και εν 

αποστρατεία Αξιωματικό και τα μέλη των οικογενειών σας, έχουν προστεθεί 

και το Προσωπικό και τα μέλη των ακολούθων Υπηρεσιών: όλοι οι μόνιμοι 
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υπάλληλοι σας ΣΕΥ σας Πολεμικής Αεροπορίας, όλοι οι εν ενεργεία 

Βουλευτές, όλο το Προσωπικό σας Βουλής, το Προσωπικό σας ΕΥΠ, το 

Προσωπικό σας ΥΠΑ, το Προσωπικό και οι μόνιμοι και έκτακτοι 

Πυροσβέστες, το ένα τρίτο των νήσων του Αιγαίου, καθώς σας διατίθενται 

καθημερινώς στο ΕΚΑΒ αριθμός κλινών. Παρά λοιπόν σας τεράστιες 

προσπάθειες του ιατρικού και νοσηλευτικού Προσωπικού, καθίσταται εκ 

των πραγμάτων, αν όχι αδύνατο, πολύ δύσκολο το έργο σας υλοποίησης σας 

πλήρους εξυπηρετήσεως όλου αυτού του τεραστίου αριθμού σας νοσηλεία 

Προσωπικού.  

Μετά από αυτά, εισηγούμεθα την ει δυνατόν μείωση του αριθμού 

εξυπηρετήσεως τρίτων κατηγοριών, εκτός των εν ενεργεία και εν 

αποστρατεία Αξιωματικών και Υπαξιωματικών και οικογενειών των, καθώς 

και πολιτικού Προσωπικού … 

► Ν. 3883/11, ο οποίος αφορά την υπηρεσιακή εξέλιξη των στελεχών 

των Ενόπλων Δυνάμεων καθηλώνοντας τον Αξιωματικό προελεύσεως ΑΣΥ 

στον βαθμό του Επισμηναγού. Εισηγούμεθα την άμεση μελέτη προώθησης 

αρμοδιοτήτων, προτάσεων κ.λπ.  

► Οικονομική κατάσταση Μετοχικού Ταμείου. Την ξέρετε, σας τα 

είπα και εγώ. Λέω: «Φροντίστε να διαφυλάξετε τον εαυτό σας. Μπορεί να 

είσαι Υποπτέραρχος τώρα και να είσαι Υπαρχηγός, σε λίγο θα είσαι 

Υποπτέραρχος εν αποστρατεία. Αυτό είναι το κομμάτι που σε ενδιαφέρει, τι θα 

παίρνεις τότε. Σας πάει η δουλειά, εμείς παίρναμε 550€ και έχουμε φτάσει 

200€. Εσύ δεν θα παίρνεις τίποτα, γιατί δεν θα σου έχει μείνει μέρισμα». 

► Σμήναρχοι προελεύσεως ΑΣΥ. Εδώ υπάρχει μία κατάφορη αδικία 

–την ξέρετε– ότι αποστρατεύεται ο Σμήναρχος ο δικός σας –όσοι από εσάς 

γίνατε Σμήναρχοι– και ενώ έλεγε ‘‘κατ’ εκλογήν’’, το απολυτήριο το οποίο 

του δίνουν, είναι σαν να έγινε αυτεπάγγελτα και λέει ‘‘αυτεπάγγελτα’’. 

Αποτέλεσμα: δεν παίρνει την οικονομική προαγωγή που παίρνουν σας οι σας 
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κατηγορίες. Είναι η μοναδική περίπτωση στον χώρο των Ενόπλων Δυνάμεων 

αυτή, που αφορά σας Συνταγματάρχες, Σμηνάρχους και Πλοιάρχους, των εξ 

Υπαξιωματικών προερχομένους. Σας το λέμε και λένε: «Θα το δούμε».  

► Αυτό το ατζεντάκι που βλέπετε, δίνεται σε όλη την ηγεσία η οποία 

σας καλοδέχεται, τα ακούει θετικά, σας απαντάει κιόλας. Έχουμε αποκτήσει 

μία δυνατότητα επικοινωνίας τέτοια, που σήμερα, εάν θα πάρω τον Αρχηγό, 

σας τον πήρα προχθές…. Προχθές τον πήρα από το Γραφείο σας 20.00΄ ώρα 

το βράδυ, γιατί υπήρχε επείγον θέμα: με πήρε ο Πρόεδρος του Στρατού 

Ξηράς και μου λέει: «Σώσε με». Λέω: «Τι να σε σώσω;». Λέει: «Γίνεται 

Ημερίδα στη Σχολή Υπαξιωματικών του Στρατού με στόχο την εφαρμογή σας 

κατηγορίας προελεύσεως εξ Υπαξιωματικών. Θέλουν να φτιάξουν σας είναι 

στην Αμερική το σύστημα των βαθμών».  

Και έγραφε το χαρτί: «Καταληκτικός βαθμός: Ανώτατος 

Ανθυπασπιστής». Θα υπάρχουν τρεις (3) Ανώτατοι Ανθυπασπισταί, οι οποίοι 

για να γίνουν Ανώτατοι Ανθυπασπισταί, πρέπει να έχουν τριάντα δύο (32)…. 

Μόλις μου το έφερε, του λέω του κ.Λίγκα: «Επειδή δεν λέει για Αεροπορία, 

λέει για Στρατό»… Βέβαια, έγραφε εκεί πέρα ότι θα καλέσει σε αυτή την 

Ημερίδα και σας Διοικητάς των Σχολών. Προσπάθησα όλη την ημέρα, ήταν 

σε Συμβούλια, τον βρήκα σας 20.00΄ ώρα το βράδυ. Του λέω: «Κύριε Αρχηγέ, 

αυτό ξαναέγινε και σας αντίστοιχος με εσάς δικαιώθηκε στην ιστορία, τον 

κάναμε και Επίτιμο, ο κ.Στάπας, δεν ξέρω αν τον ξέρετε. Όταν του πήγαν τον 

ίδιο Νόμο να πει ότι δεν θα γίνεται Σμήναρχος ο προελεύσεως ΣΤΥΑ, έγραψε 

από κάτω: «Δεν συμφωνώ. Σας δικούς σας κάντε σας ότι θέλετε. Οι δικοί μου 

θα φεύγουν Σμήναρχοι». Και τον κάναμε και Επίτιμο Μέλος του Συλλόγου γι 

αυτό τον λόγο. Σας έχουν θέσει τέτοιο θέμα; Λέει: «Όχι». Λέω: «Να σας το 

δώσω; Να σας το στείλω;».  

Του το πήγα την άλλη ημέρα λοιπόν, στην Ένωση Αποστράτων, με 

φάκελο και του το έδωσα για μελέτη. Ακόμα δεν μου έχει απαντήσει.  
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Τι ήθελα να σας πω με αυτό: ότι το γεγονός ότι ο Σύλλογος δουλεύει 

σε επίπεδο άριστο, αναμφισβήτητα, φαίνεται από την επικοινωνία. Δεν είναι 

εύκολο να πάρει σας και να λέει: «Σύλλογος Αποφοίτων, Σμήναρχος τάδε», 

στον Αρχηγό και να σου βγαίνει ο Αρχηγός στο τηλέφωνο, ή να σου λέει: 

«Θα σε πάρει σας 20.00΄» ή να σου λέει: «Έχω μία άλλη υποχρέωση σας 

20.00΄ ώρα. Σε πειράζει αν έρθω 19.45΄;» (για σήμερα μιλώ). Τι σημαίνει 

αυτό; Ότι ο Σύλλογος (σας το έχετε κάνει, εμείς δηλαδή όλοι) έχει φτάσει σε 

ένα επίπεδο που μπορεί να περνάει μηνύματα.  

Θα πρέπει να τον διατηρήσουμε σε αυτό το επίπεδο. Βοηθήστε σας, 

διότι αυτή τη στιγμή –δεν ξέρω τι θα σας πει ο Οικονομικός μετά από λίγο– 

επειδή σας είπα ότι τα οικονομικά του κόσμου έχουν πολύ ελαττωθεί, έχουμε 

πέσει στο μισό των εισπράξεων σαν χρόνος, από ό,τι ήμασταν πέρυσι. Αλλά 

τα έξοδα παραμένουν. Δυστυχώς δεν έχουμε ιδιωτική στέγη, δυστυχώς φως, 

τηλέφωνο και ταχυδρομικά πληρώνουμε, εφημερίδα βγάζουμε. Αυτά όλα 

έχουν κόστος. Βοηθήστε, γιατί ο Σύλλογος είναι δικιά σας υπόθεση, όλων.  

Πρέπει να συνεχίσει να υπάρχει, διότι είναι ο μόνος Σύλλογος σας 

Ένοπλες Δυνάμεις, που όπου έχει πάει και έχει παρουσιαστεί, τον δέχονται 

χωρίς καμία διευκρίνιση. Ο κ.Κρεβάηκας, ο προηγούμενος Α/ΤΑ, με δέχεται 

και μου λέει στην πόρτα, μπαίνοντας: «Μίλησα με τον Αρχηγό εχθές το βράδυ 

και του είπα ότι σήμερα το πρωί έρχεται ο Πρόεδρος του Συλλόγου Αποφοίτων 

να με δει και μου λέει: «Καλώς έπραξες», μου είπε ο κ.Κρεβάηκας στην 

πόρτα. Ο Αρχηγός του το είπε: «Καλώς έπραξες». Τι σημαίνει αυτό; Αυτό 

είσαστε σας, ο Σύλλογος σας είναι σας που του είπε: «Καλώς έπραξες». Εγώ 

εκπροσωπούσα εσάς όλους εκεί, δεν ήμουν εγώ μόνος μου. 

Λοιπόν, δεν θέλω να σας ζαλίσω άλλο. Υπάρχουν και άλλα πολλά 

πράγματα τα οποία θα μπορούσα να σας πω. Βέβαια, εγώ πιστεύω ότι η 

Συνέλευση γι αυτό πρέπει να γίνεται, για να παίρνετε γενική άποψη επί των 

θεμάτων τα οποία έχουμε. Τα βλέπετε βέβαια και στην εφημερίδα. Σας 
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βοηθάει και ο κ.Εμμανουηλίδης πολύ. Σας βοηθάει χωρίς αντίρρηση. Τώρα, 

το Ψήφισμα που έχουμε σήμερα να υπογράψετε, το έγραψε ο σας πριν από 

λίγες ημέρες, σας και όλα τα Ψηφίσματα.  

Σας ευχαριστούμε για την παρουσία σας και για την προσφορά σας και 

για το γεγονός ότι σας επιλέξατε το διάστημα που πέρασε, να είμαστε η 

ηγεσία του Συλλόγου. Εύχομαι σε εσάς και σας οικογένειές σας υγεία και 

ευτυχία. Χρόνια πολλά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ τον κ.Πρόεδρο κ.Τρέσσο. Δεν έχω να προσθέσω 

τίποτα περισσότερο, όλα τα θέματα στα οποία αναφέρθηκε, αφορούν όλους 

σας και είναι άξιος συγχαρητηρίων και σας και το Διοικητικό του Συμβούλιο.  

 

 «Οικονομικός Απολογισμός περιόδου Ιανουαρίου – Δεκεμβρίου 2012 από 

Ταμία ΣΑΣ κ.Στέφανο Καβέκο. Παρουσίαση και κατάθεση Ισολογισμού 

2012 και του Προϋπολογισμού Εσόδων Εξόδων 2013» 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να συνεχίσουμε με τον Απολογισμό του Ταμία.  

Ο κ.Καβέκος έχει τον λόγο. Ο Ταμίας θα αναφερθεί στον Ισολογισμό.  

ΣΤ.ΚΑΒΕΚΟΣ (Ταμίας ΣΑΣ): Καλημέρα σας. Είμαι ο Ταμίας του 

Συλλόγου, Καβέκος Στέφανος. Θα σας ενημερώσω για τα οικονομικά του 

Συλλόγου.  

Στη Γενική Συνέλευση του 2012, κάναμε Προϋπολογισμό για όλο το 

έτος 2012 και είχαμε υπολογίσει Έσοδα 35.000€ και Έξοδα 31.500€. Ο 

Ισολογισμός που έγινε για το 2013, σας έβγαλε 32.600€ Έσοδα, αντί για 

35.000€ που ήταν προϋπολογισμένα και Έξοδα 32.747€, έναντι των 31.500€ 

που ήταν για το 2012. Ο Ισολογισμός του Συλλόγου για πρώτη χρονιά 

έκλεισε με αρνητικό πρόσημο -114,70€. Αυτό κύριοι, δεν είναι καλό δείγμα 

σίγουρα. Υπάρχει οικονομική κρίση, το γνωρίζουμε όλοι, αλλά εάν τα 

εγγεγραμμένα Μέλη σας ήταν συνεπείς στην υποχρέωσή σας για τα 20€ τον 
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χρόνο (1,5€ τον μήνα) η συνδρομή του Συλλόγου, πιστεύω ότι δεν θα υπήρχε 

αρνητικός Ισολογισμός για το 2012.  

Σας ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε τον κ.Ταμία.  
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 «Παρουσίαση Ετήσιας Έκθεσης Εξελεγκτικής Επιτροπής επί σας 

Οικονομικής Διαχείρισης του Συλλόγου, για περίοδο Ιανουαρίου – 

Δεκεμβρίου 2012» 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, η Εξελεγκτική Επιτροπή να αναγνώσει την 

Έκθεση.  

 Θα ήθελα να σας ενημερώσω, κατά την έξοδό σας, να παραλαμβάνετε 

σας κάρτες σας οποίες μερίμνησε ο ΣΑΣ και σας πήραμε, από τον 

Νοσοκομειακό Όμιλο Αθηνών, το METROPOLITAN και για τα μέλη των 

οικογενειών σας. Είναι οι κάρτες έτοιμες, να σας παραλάβετε, για δωρεάν 

εξετάσεις. Είναι για όσα Μέλη έκαναν αίτηση. 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Αυτό που θα πάρετε σήμερα, για το ΙΑΤΡΙΚΟ είναι για όλους 

με μία κάρτα. Το ίδιο ισχύει και για το METROPOLITAN. Για το DR. 

HOSPITAL,  πρέπει να το δηλώσετε, για να σας βάλει στον υπολογιστή, με 

αίτηση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κύριε Δαμηλάκη, έχετε τον λόγο.  

ΕΜ.ΔΑΜΗΛΑΚΗΣ (Πρόεδρος Εξελεγκτικής Επιτροπής): Αγαπητοί 

κύριοι συνάδελφοι, είμαι ο Σμήναρχος ε.α. Μανώλης Δαμηλάκης, ο 

Πρόεδρος Εξελεγκτικής Επιτροπής. Θα σας διαβάσω το Πρακτικό το οποίο 

συντάξαμε για το οικονομικό έτος 2012, από 1ης Ιανουαρίου έως 31η 

Δεκεμβρίου. (Διαβάζει):  

ΕΚΘΕΣΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΕΤΟΥΣ 2012 

«  Σήμερα την 14η Ιανουαρίου 2013 ημέρα Δευτέρα, η Εξελεγκτική 

Επιτροπή αποτελούμενη από τον Εμμανουήλ Δαμηλάκη ως Πρόεδρο, τον 

Γεώργιο Μπαρκούκη και Δημήτριο Γιαννόπουλο ως Μέλη, προέβη σε τακτικό 

ετήσιο έλεγχο της Οικονομικής Διαχείρισης ΣΑΣ για το χρονικό διάστημα από 

1-1-2012 μέχρι 31-12-2012. 
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Όλα τα στοιχεία του εν λόγω ελέγχου παρατίθενται κατωτέρω: 

ΕΣΟΔΑ:  

Τα μπλοκ εισπράξεων που αρχίζουν από τον αριθμό 22704/2-1-2012 μέχρι και 

τον αριθμό 23564/31-12-2012 προσδιορίσθηκαν ως ακολούθως:  

Α) Συνδρομές Μελών, εγγραφές, ενισχύσεις κ.λπ. 29.402,00 €. 

Β) Έσοδα Στέγης ΣΑΣ 30,00€. 

Γ) Λευκώματα 70,00€. 

Δ) Τόκοι καταχωρηθέντες στα τηρούμενα βιβλιάρια καταθέσεων του 

Συλλόγου, κατά την περίοδο από 1-1-2012 έως 31-12-2012     2.718,08,00€. 

Το Σύνολο των ανωτέρω Εσόδων ανέρχεται στο ποσό των 

32.320,08,00€. 

ΕΞΟΔΑ:  

Ελέγχθηκαν τα παραστατικά Εξόδων του Συλλόγου, για την περίοδο 1-1-2012 

μέχρι και την 31-12-2012 και διαπιστώθηκε ότι τα Έξοδα της περιόδου αυτής 

ανέρχονται στο ποσό των 32.434,78,00€.  

Η διαφορά Εσόδων – Εξόδων είναι αρνητική και ανέρχεται στο ποσό 

των 114,70,00€.  

Βιβλιάρια Καταθέσεων 

Α) Προθεσμιακός λογαριασμός ΣΑΣ στην ΕΤΕ, με καταχώρηση του 

προηγουμένου ετησίου ελέγχου, δηλαδή 31-12-2011: 30.617,66,00€. Και 

καταχώρηση ελέγχου την 31-12-2012: 31.316,12,00€. Η υπάρχουσα διαφορά 

προκύπτει από την κατάθεση τόκων 698,46,00€. 

Β)  Ο τρεχούμενος λογαριασμός ΣΑΣ στην ΕΤΕ, με καταχώρηση του 

προηγουμένου ετησίου ελέγχου 31-12-2011: 12.022,88,00€. Και καταχώρηση 

ελέγχου 31-102-2012: 9.643,02€.  

Γ) Προθεσμιακός Στέγης ΣΑΣ Ταμείου Παρακαταθηκών & Δανείων, με 

καταχώρηση του προηγουμένου ετησίου ελέγχου 31-12-2011: 52.301,55€. Και 

καταχώρηση ελέγχου 31-12-2012: 54.396,23€. Η υπάρχουσα διαφορά  
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προκύπτει από την κατάθεση των τόκων 2.094,68€.  

Δ) Τρεχούμενος Αρωγής ΣΑΣ στην ΕΤΕ, με καταχώρηση του προηγουμένου 

ετησίου ελέγχου 31-12-2011: 1.812,97€. Και καταχώρηση 31-12-2012: 

1.813,80€. Δηλαδή οι τόκοι λιγότεροι από 1,00€. 

Ε) Τρεχούμενος Στέγης ΣΑΣ Ταμείου Παρακαταθηκών & Δανείων, με 

καταχώρηση του προηγουμένου ετησίου ελέγχου 31-12-2011: 123,65€. Και με 

ένδειξη 31-12-2012: 155,54€.  

Το σύνολο των ποσών που αναγράφονται στα βιβλιάρια καταθέσεων 

έχει ως εξής: Την 31-12-2011: 96.878,71€. Την 31-12-2012: 97.324,71€. 

Μετρητά στο Ταμείο.  

Εις χείρας του Ταμία του Συλλόγου, υπήρχαν την 31-12-2011 για τις τρέχουσες 

ανάγκες του ΣΑΣ, 999,62€. Κατά την 31-12-2012 για τις τρέχουσες ανάγκες 

του Διοικητικού Συμβουλίου ΣΑΣ: 438,92€.  

ΙΣΟΛΟΓΙΣΜΟΣ – ΤΕΚΜΗΡΙΩΣΗ 

Σύμφωνα με τον τύπο που αναφέρεται στο έγγραφο με αριθ. Πρωτ. 

178/4-5-2011 προς τη Γενική Γραμματεία του ΣΑΣ, από τον Πρόεδρο της 

Εξελεγκτικής Επιτροπής ΣΑΣ, έχουμε:  

Τα μετρητά τα οποία υπήρχαν στο Ταμείο, δηλαδή καταθέσεις στα 

βιβλιάρια και μετρητά εις χείρας του Ταμία, την 31-12-2011, συν τη διαφορά 

Εσόδων – Εξόδων από 1-1-2012 έως 31-12-2012 που ανέρχεται στο ποσό το 

αρνητικό 114€, μας κάνει ένα σύνολο: 97.763,63€. 

 Αυτή είναι η περιουσία σε μετρητά, του Συλλόγου. Αυτή πρέπει να 

είναι. Στον έλεγχο που κάναμε, θα πρέπει να υπάρχει το αυτό ποσό σε 

μετρητά στο Ταμείο, δηλαδή καταθέσεις στα βιβλιάρια, συν τα λεφτά που 

υπάρχουν στα χέρια του Ταμία. Και πράγματι, τα μεν βιβλιάρια έχουν 

97.324,71€ και τα μετρητά στα χέρια του Ταμία (το Ταμείο δηλαδή), 438,92€ 

κατά την 31η-12ου κάνουν σύνολο 97.763,63€.  
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Από τα παραπάνω παρατηρείται ότι δεν υφίσταται διαφορά στα 

σύνολα προηγουμένου και σημερινού ελέγχου. Επιπλέον, στο Ταμείο του 

ΣΑΣ υπάρχουν ακόμη προς διάθεση τα κατωτέρω αναμνηστικά: 

- Γραμματόσημα: 31 φύλλα x 15€ = 465,00€. 

- Φάκελοι πρώτης ημέρας κυκλοφορίας: τεμάχια 359 x 3€ = 

1.077,00€.  

- Λευκώματα: τεμάχια 21 x 15€ = 315,00€. 

Εδώ θα πρέπει να σας υπενθυμίσω ότι τα γραμματόσημα και οι 

φάκελοι πρώτης ημέρας κυκλοφορίας, αγοράστηκαν με λεφτά του ΣΑΣ. 

Είναι μία επένδυση για τους φιλοτελιστές. Όσοι από εσάς είστε φιλοτελιστές, 

έχετε παιδιά, εγγόνια, που ασχολούνται με το γραμματόσημο, να προσέλθετε 

στον Σύλλογο, να πάρετε, διότι είναι τα τελευταία, εξαντλούνται και 

αποκτούν αξία.  

Τα Έξοδα για πρώτη φορά, ύστερα από πολλά χρόνια, έστω και 

οριακά, είναι μεγαλύτερα από τα Έσοδα. Αν μάλιστα ληφθούν υπόψη ότι οι 

τόκοι των προθεσμιακών λογαριασμών του Συλλόγου κατά το 2012, είναι 

παραπάνω από τα προηγούμενα έτη και προσμετρούνται στα Έσοδα του 

Συλλόγου, δημιουργούν έναν προβληματισμό για τη μελλοντική πορεία του 

Συλλόγου και την οικονομική ευεξία αυτού.  

Εδώ έχω μία προσωπική παρατήρηση σχετικά με το θέμα αυτό. Η 

εξήγηση του παραπάνω γεγονότος οφείλεται, κατά την προσωπική μου 

γνώμη: 

1. Στην κακή οικονομική κατάσταση που πλήττει την πατρίδα μας και 

εξαναγκάζει πολλά Μέλη του Συλλόγου μας να μην είναι συνεπείς στις 

υποχρεώσεις τους απέναντι στον ΣΑΣ.  

2. Στην αμέλεια πολλών συναδέλφων να καταθέσουν τη συνδρομή τους 

στον Σύλλογο εγκαίρως.  

3. Στην περιορισμένη εγγραφή νέων Μελών.  



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 26ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2013                                                                        61 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ ΣΤΥΑ                  61 

4. Στην αύξηση των εξόδων του Συλλόγου.  

Βέβαια, υπάρχουν και άλλοι μικρότεροι λόγοι, που δεν είναι προς το 

παρόν. Για την πρώτη περίπτωση δεν μπορούμε να κάνουμε κάτι. Αλλά για 

τις άλλες περιπτώσεις, θα πρέπει το νέο Διοικητικό Συμβούλιο του ΣΑΣ που 

θα εκλεγεί στις σημερινές αρχαιρεσίες, να δραστηριοποιηθεί από αύριο 

κιόλας και να ενημερώσει τηλεφωνικά και δι’ αλληλογραφίας όσους εκ των 

Μελών του Συλλόγου έχουν οικονομικές εκκρεμότητες με τη συνδρομή 

τους, για περισσότερα του ενός έτη, ότι οφείλουν να το τακτοποιήσουν εντός 

του 2013, έστω και με δόσεις, ανάλογα με την περίπτωση. Αν κάποιος έχει 

τέσσερα, πέντε, έξι χρόνια να πληρώσει, δεν μπορεί να τα πληρώσει 

μαζεμένα. Μπορεί να δώσει δύο δόσεις μετά από τρεις – τέσσερις μήνες και 

άλλες δύο δόσεις αργότερα. Θα μπορεί να του κάνει ο Σύλλογος αυτή τη 

διευκόλυνση.  

Επίσης, να ενημερώνονται οι ένστολοι συνάδελφοι όταν εξέρχονται 

στη σύνταξη, να περνούν από τον Σύλλογο και να εγγράφονται Μέλη. Τούτο 

μπορεί να γίνεται και με έντυπα εγγραφής που θα υπάρχουν και θα 

διατίθενται στη Γραμματεία της Ενώσεως Αποστράτων Αξιωματικών 

Αεροπορίας και στο Μετοχικό Ταμείο που είναι τα μερίσματα και οι 

συντάξεις.  

Και τέλος, τον περιορισμό των εξόδων του Συλλόγου, όπου τούτο 

είναι εφικτό.  

Επανερχόμαστε στο Πρακτικό (διαβάζει):  

« Η Εξελεγκτική Επιτροπή ΣΑΣ, έχουσα πλήρη ευθύνη των όσων 

αναφέρονται παραπάνω, διαπίστωσε ότι η διαχείριση των οικονομικών του 

Συλλόγου ΣΑΣ βρίσκεται σε ικανοποιητικό επίπεδο και θέλει να εκφράσει και 

ενώπιον της Γενικής Συνέλευσης, με ιδιαίτερη ικανοποίηση, τα συγχαρητήριά 

της στο Διοικητικό Συμβούλιο ΣΑΣ και ιδιαίτερα στον Ταμία κ.Στέφανο 

Καβέκο, για τη λελογισμένη διαχείριση των πόρων του Συλλόγου, καθώς και 
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την άριστη συνεργασία που επέδειξε κατά τον ετήσιο τακτικό οικονομικό 

έλεγχο και κατά τους εκτάκτους οικονομικούς ελέγχους των ετών 2009 – 2012.  

ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ 

 Ύστερα από τα παραπάνω εκτεθέντα οικονομικά στοιχεία Απολογισμού 

του οικονομικού έτους 2012, η Εξελεγκτική Επιτροπή ΣΑΣ προτείνει:  

Α) Την έγκριση του Οικονομικού Απολογισμού έτους 2012.  

Β) Την απαλλαγή του Διοικητικού Συμβουλίου ΣΑΣ από κάθε ευθύνη για το 

έτος 2012.  

Η Εξελεγκτική Επιτροπή ΣΑΣ. 

Ο Πρόεδρος:      Τα Μέλη:   

Μανώλης Δαμηλάκης.    Γεώργιος Μπαρκούκης  

Δημήτριος Γιαννόπουλος.  

 Ευχαριστώ πολύ.  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ τον κ.Δαμηλάκη.  

 

 

ΣΗΜ.ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ: Παρατίθεται όπως διενεμήθη η Έκθεση Οικονομικής 

Διαχείρισης έτους 2012. 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και πριν πάρουν τον λόγο όσοι ενεγράφησαν να ομιλήσουν, 

εγκρίνετε τα πεπραγμένα του Διοικητικού Συμβουλίου και απαλλάσσετε 

αυτό πάσης ευθύνης και τα Ψηφίσματα; (Το Ψήφισμα το έχετε όλοι).  

Στο σημείο αυτό διεξάγεται ψηφοφορία δι΄ ανατάσεως της χειρός. 

……………………………………………………………………………… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγκρίνονται ομόφωνα. 

Η ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

Α) Εγκρίνει τον Διοικητικό Απολογισμό (πεπραγμένα) έτους 2012.  

Β) Εγκρίνει τον Οικονομικό Απολογισμό έτους 2012, (Ισολογισμό έτους 

2012).  

Β) Απαλλάσσει το Διοικητικό Συμβούλιο από κάθε ευθύνη όσον αφορά τα 

οικονομικά θέματα για το έτος 2012.  

 

 

ΜΕΡΟΣ Γ΄ 

«Συνέχιση εργασιών Γ.Σ. Ομιλητές. Καταθέσεις απόψεων – προτάσεων. 

Απαντήσεις από Πρόεδρο Δ.Σ., ή Πρόεδρο, ή Μέλη του Δ.Σ. του ΣΑΣ, ή 

Νομικό Σύμβουλο, ανάλογα με τις αρμοδιότητες. Ψηφοφορία επί 

προτάσεων δια ανατάσεως της χειρός» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επίσης θα ήθελα, πριν πάρουν τον λόγο με τη σειρά που έχουν 

εγγραφεί, να σας ενημερώσω ότι πήρα μία επιστολή από τον συνάδελφο 

κ.Παναγιώτη Καράμπελα, ο οποίος ασθενεί και του ευχόμαστε να αποκτήσει 

την υγεία του και να επανέλθει ξανά. Εκφράζει τις ανησυχίες του για τα 

τεκταινόμενα στον χώρο μας, όσον αφορά τα προβλήματα όλων μας και 

αναφέρεται και σε όσα ο Πρόεδρος ανακοίνωσε. Την επιστολή του θα την 

καταθέσω στο Διοικητικό Συμβούλιο να εγγραφεί στα Πρακτικά.  

 Και παρακαλώ πρώτον τον κ.Εμμανουηλίδη να έχει τον λόγο.  
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Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Κατ’ αρχήν, θέλω να ευχηθώ Καλή Χρονιά, με 

υγεία και κάποιες χαρούμενες στιγμές σε όλους σας. Περαιτέρω, πρέπει να 

επισημάνω ότι η χώρα μας με μαθηματική ακρίβεια οδηγείται στην 

υποτέλεια. Πρέπει λοιπόν να υπάρξουν κάποια αναχώματα. Ένα μικρό 

ανάχωμα είναι και πρέπει να μείνει ο Σύλλογος μας. Για να μείνει όμως και 

να υπάρχει σαν ανάχωμα, πρέπει να τον υποστηρίξουμε, πρέπει να τον 

στηρίξουμε, πρέπει να τον βοηθήσουμε.  

 Ακούσατε ότι τα οικονομικά μας δεν πάνε καλά. Ξέρω από τις 

συζητήσεις που κάνω συνεχώς με τα Μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου, ότι 

φθίνουμε οικονομικά, που τελικά θα αναγκαστούμε να κλείσουμε τον 

Σύλλογο. Ζητάω λοιπόν την ενίσχυση όλων, να τον βοηθήσουμε, να 

πληρώσουμε τη συνδρομή μας.  

Θεωρώ αδιανόητο κύριοι, να κάνουμε Χορό και να είμαστε εκατό 

(100) άτομα στον Χορό. Δεν είναι δυνατόν, ένας Χορό που γίνεται μία φορά 

τον χρόνο, να μην έχουμε τη δυνατότητα να διαθέσουμε 40€ - 50€. Θεωρώ 

ότι είναι αδιαφορία. Δεν βοηθά αυτή η αποχή. Δεν ξέρω σε τι μπορεί να 

οφείλεται, αλλά θεωρώ ότι πρέπει να βοηθήσουμε τον Σύλλογο. Και τον 

βοηθάμε και με την παρουσία του και στον Χορό του και στη Γενική 

Συνέλευσή του και στις εκδηλώσεις του.  

Κάναμε μία πολύ ωραία εκδήλωση, παρουσιάσαμε το βιβλίο του 

κ.Γαβριηλίδη «Ανάστροφα μεταξύ ουρανού και γης». Ήταν μία πάρα πολύ 

ωραία εκδήλωση. Το ότι την κάναμε εμείς και δεν την έκαναν οι ιπτάμενοι 

και δεν την έκανε δεν ξέρω ποιος άλλος Σύλλογος, όμως ήταν μετρημένα τα 

άτομα του Συλλόγου μας. Γιατί; Έπρεπε να είναι κατάμεστη η αίθουσα από 

εμάς, όχι των άλλων ειδικοτήτων.  

Και περαιτέρω, δεν μου αρέσει να κάνω μεμψιμοιρίες και 

παρατηρήσεις. Τα νέα Μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου να είναι κοντά και 

να συμπαρίστανται γενικά στον Πρόεδρο και να παρακολουθούν όλες τις 
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εκδηλώσεις. Δεν είναι δυνατόν να κάνουμε Χορό και να είναι τέσσερα (4) 

άτομα από τα Μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου, ή να κάνουμε την 

εκδήλωση και να είναι πέντε (5)! Τα Μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου 

είναι αδιανόητο, να μην παρευρίσκονται όλα σε κάθε εκδήλωση που κάνει ο 

Σύλλογος. Αδιανόητο! Σε καμία περίπτωση! Και όμως, τις εκδηλώσεις που 

κάναμε, τις περισσότερες, ήταν μετρημένοι στα δάχτυλα. Το λέω για τα νέα 

Μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου.  

Λοιπόν, βοηθήστε, κύριοι. Οι καιροί ου μενετοί. Είναι δύσκολοι οι 

καιροί που έρχονται. Επαναλαμβάνω ότι οδηγούμεθα με μαθηματική 

ακρίβεια στην υποτέλεια. Πρέπει να ξυπνήσουμε, πρέπει να δημιουργήσουμε 

αναχώματα. Και επαναλαμβάνω και πάλι, ένα ανάχωμα είναι ο Σύλλογός 

μας. Συμπαρασταθείτε. Βοηθήστε τον, στηρίξτε τον. Είναι ο πρώτος 

Σύλλογος στις Ένοπλες Δυνάμεις. Ο Σύλλογος μας αναγνωρίζεται από τις 

Ένοπλες Δυνάμεις, είναι μία δύναμις και η δύναμις αυτή είστε εσείς.  

Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ τον κ.Εμμανουηλίδη.  

 Παρακαλώ, ο κ.Γονατάς έχει τον λόγο.  

ΓΟΝΑΤΑΣ: Κύριε Πρόεδρε του Συλλόγου, κύριε Πρόεδρε της Γενικής 

Συνελεύσεως, κυρίες και κύριοι, εύχομαι καλή χρονιά σε όλους μας και 

κυρίως υγεία, γιατί όλα τα άλλα είναι γνωστό ότι δεν πάνε καλά, όπως 

ανέφερε και ο κ.Εμμανουηλίδης.  

 Θέλω να συγχαρώ και εγώ όλους τους συναδέλφους που επιβράβευσε 

σήμερα ο Σύλλογος γενικά, ο Πρόεδρος του Συλλόγου και να τονίσω 

ιδιαιτέρως ότι για τον κ.Ζεβόλη, αυτό που έγινε, αυτό που έκανε ο Σύλλογος, 

ήταν πάρα πολύ σωστό. Ο κ.Ζεβόλης υπήρξε από τότε που ιδρύθηκε ο 

Σύλλογος, από το 1982, είχε μετατρέψει τον Σύλλογο σε σπίτι του. Αυτή 

ήταν μία πολύ μεγάλη προσφορά μέχρι πρότινος. Συγχαρητήρια λοιπόν, σε 

όλους.  
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 Σήμερα κύριε Πρόεδρε, είδα τον Διοικητή της ΣΤΥΑ –δεν τον 

γνωρίζω– έναν ιπτάμενο και δεν έχω το δικαίωμα να σχολιάσω αν είναι 

καλός ή κακός, γιατί αυτό είναι δουλειά του Αρχηγού της Αεροπορίας. Όμως 

αισθάνθηκα πάρα πολύ άσχημα, όταν όλοι γνωρίζουμε ότι επί εξήντα (60) 

χρόνια υπήρχε Διοικητής της ΣΤΥΑ από την κατηγορία μας. Και σήμερα 

λοιπόν, παρά τις όποιες ενέργειες του Συλλόγου τον οποίο επιβραβεύω –

επιβραβεύω δηλαδή όλες αυτές τις ενέργειες που άκουσα από τον κ.Τρέσσο, 

είναι πάρα πολλές– άκουσα λοιπόν ότι ακόμη δεν έχει γίνει τίποτα. νομίζω 

ότι όλοι οι επιτελείς, ξεκινώντας από οποιονδήποτε Αρχηγό, είτε τον 

σημερινό, είτε τον χθεσινό, μας δίνουν υποσχέσεις και τίποτα παραπάνω. Δεν 

μας λένε ‘‘όχι’’, αλλά μπαίνει το κάθε τι στις καλένδες.  

 Γι αυτό το θέμα, ο νέος Πρόεδρος της Ενώσεως Αποστράτων, ο 

κ.Ιατρίδης, όταν έκανε μία περιοδεία στα Παραρτήματα της Ενώσεως 

Αποστράτων, μεταξύ των άλλων τα οποία είπε, έχει δώσει μία υπόσχεση ότι 

θα δουλέψει και πιστεύει ότι θα επιτύχει, κύριε Τρέσσο, την επαναφορά του 

να είναι ο Διοικητής της ΣΤΥΑ προελεύσεώς της. Βέβαια, αυτό θα το δούμε. 

Όπως έχει υποσχεθεί και πάρα πολλά πράγματα. Λόγια είναι γεγονός ότι όλοι 

μας λέμε πολλά, αλλά στις πράξεις θα δούμε τι θα κάνει ο καθένας.  

 Αυτή η λεγόμενη επετηρίδα, όπως είπε ο κ.Μερτίκας, σε μία στιγμή, 

όταν ανέβηκε επάνω, όταν ιδρύθηκε το 1949, το 1950, είχαμε δύο (2) θέσεις 

Σμηνάρχων. Αυτές λοιπόν, αντί να αυξηθούν, που τόσος κόσμος έχει βγει 

από αυτή τη Σχολή, ούτε αυτές υπάρχουν σήμερα. Και μάλιστα, σύμφωνα με 

τον τελευταίο Νόμο, τα νέα αυτά παιδιά θα φτάνουν μέχρι τον βαθμό του 

Επισμηναγού.  

Ο αγώνας, κύριε Τρέσσο (για το νέο Διοικητικό Συμβούλιο, γιατί 

εύχομαι να ξαναβγείτε εσείς Πρόεδρος) πρέπει να είναι ένας αγώνας και για 

την επετηρίδα αυτή των δύο (2) Σμηνάρχων η οποία δεν υπάρχει σήμερα –

την κατήργησαν και αυτή– και για το θέμα του Διοικητού της Σχολής. Δεν 
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είναι δυνατόν αυτό το νέο παιδί, αυτός ο Δόκιμος, να αντικρίζει ότι ούτε 

Διοικητής της Σχολής δεν θα γίνει. Εκεί έφτασαν τα πράγματα. Θέλει λοιπόν 

ένα συνεχή αγώνα. Αναγνωρίζω με αυτά που άκουσα, κύριε Τρέσσο, ότι 

έχετε κάνει πάρα πολλά πράγματα –όλο το Διοικητικό Συμβούλιο– όμως ο 

αγώνας αυτός πρέπει να συνεχιστεί, μήπως επέλθει κάποια διαφορετική 

ημέρα.  

Επίσης, άκουσα για το 251 ΓΝΑ. Το ΓΝΑ αυτή τη στιγμή, επειδή 

ασχολούμαι ιδιαιτέρως εδώ και τρία – τέσσερα χρόνια με το ΓΝΑ, πρέπει να 

σας πω ότι το ΓΝΑ έχει πάρα πολλά προβλήματα, τα οποία προβλήματα δεν 

οφείλονται τόσο στην εκάστοτε στρατιωτική ηγεσία του ΓΝΑ ή του 

Διευθυντή Υγειονομικής Υπηρεσίας, αλλά οφείλονται στους εκάστοτε 

πολιτικούς, οι οποίοι έχουν φορτώσει το ΓΝΑ με ένα κάρο δικαιούχους. 

Μάλιστα και στην καινούργια ‘‘Ηχώ των αιθέρων’’ που θα κυκλοφορήσει, 

καθίστε να διαβάσετε ποιοι είναι οι δικαιούχοι στο ΓΝΑ. Και μάλιστα, πριν 

τέσσερις ημέρες που ήμουν με τον Διοικητή του ΓΝΑ, ακόμη η πολιτική 

ηγεσία πιέζει για να μπουν και άλλοι στο ΓΝΑ. Και στο τέλος βέβαια, θα 

φτάσει εμείς να μην χωράμε, ή να μην βρίσκουμε κρεβάτι να νοσηλευτούμε.  

Ο νέος Πρόεδρος της Ενώσεως Αποστράτων –χωρίς να θέλω να 

υποβαθμίσω τον προηγούμενο Πρόεδρο, ή το προηγούμενο Διοικητικό 

Συμβούλιο της Ενώσεως Αποστράτων– είναι ενθουσιώδης, έχει υποσχεθεί 

πολλά πράγματα και μέσα σε αυτά που έχει υποσχεθεί, έχουμε βάλει και 

ορισμένους στόχους για το ΓΝΑ. Θα τους δείτε, θα τους διαβάσετε στην 

εφημερίδα. Όσα γίνονται και δεν γίνονται και τα προβλήματα θα γράφονται 

στην ‘‘Ηχώ των αιθέρων’’ και βεβαίως, μπορεί να γράφονται, εφόσον 

συμφωνήσουμε και στα ‘‘Νέα του ΣΑΣ’’. Υπάρχει λοιπόν σοβαρό πρόβλημα 

με το ΓΝΑ.  
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Αλλά πέραν αυτού, θα δείτε εν καιρώ, ότι δεν είναι σωστό να λέμε: 

«Οι γιατροί τα παίρνουν», διότι συνηθίζουμε όλοι μας να λέμε: «Οι γιατροί 

τα παίρνουν». Μπορεί κάποιοι να τα παίρνουν.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Γονατά, δεν είναι μείζον το θέμα το οποίο μας αφορά, 

αν τα παίρνουν ή δεν τα παίρνουν. Για να τελειώνουμε.  

ΓΟΝΑΤΑΣ: Τελειώνω γρήγορα. Αυτά θα τα δούμε εν καιρώ, για το θέμα 

του ΓΝΑ και το τι θα γίνει.  

Και ένα άλλο θέμα, εχθές πέρασα από τον Σύλλογο και ζήτησα να δω 

τους υποψηφίους για τις σημερινές εκλογές. Είδα λοιπόν ένα ενιαίο 

ψηφοδέλτιο. Εγώ πιστεύω ότι με αυτό το ψηφοδέλτιο, αυτός που τελικά θα 

βγει Πρόεδρος, γιατί θα πάρει τις περισσότερες ψήφους (έτσι δεν είναι;) 

νομίζω ότι μπορεί να μην θέλει. Πέραν αυτού, άλλα είναι τα στοιχεία τα 

οποία πρέπει να έχει ένας Πρόεδρος και άλλα είναι τα στοιχεία τα οποία 

πρέπει να συγκεντρώνει ένα Μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου. Πιστεύω 

λοιπόν ότι αυτό θα πρέπει να απασχολήσει το νέο Διοικητικό Συμβούλιο του 

Συλλόγου και νομίζω  ότι είναι καλύτερα να υπάρχει: Α΄ μέρος: υποψήφιοι 

Πρόεδροι και Β΄ μέρος: Μέλη. Διότι εγώ τουλάχιστον –και νομίζω και 

πολλοί από εμάς που είμαστε παλιοί– τους μισούς δεν τους γνωρίζουμε καν. 

Μέσα όμως αν ήταν τρεις (3), θα μάθουμε, θα ρωτήσουμε, θα πάρουμε 

κάποιες πληροφορίες και έτσι πιστεύω ότι η επιλογή θα είναι καλύτερη.  

Συγχαρητήρια λοιπόν, για το έργο του απερχομένου Διοικητικού 

Συμβουλίου του Συλλόγου και εύχομαι επιτυχία και το καλύτερο για το νέο 

Διοικητικό Συμβούλιο. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε τον κ.Γονατά.  

 Παρακαλείται ο κ.Δαμηλάκης να πάρει τον λόγο.  

ΜΕΛΟΣ: (παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου και δεν καταγράφεται).  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Γιατί δεν εγγραφήκατε. Έχει προτεραιότητα ο κ.Δαμηλάκης.  

ΜΕΛΟΣ: (παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου και δεν καταγράφεται).  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγκρίνει η Γενική Συνέλευση; …Ναι. Εγκρίνει η Γενική 

Συνέλευση.  

ΜΕΛΟΣ: (ομιλεί εκτός μικροφώνου). 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Ο κ.Δαμηλάκης έχει τον λόγο.  

ΕΜ.ΔΑΜΗΛΑΚΗΣ: Το Διοικητικό Συμβούλιο του ΣΑΣ, την περίοδο 2007 

– 2010, αποφάσισε να εκσυγχρονίσει και εμπλουτίσει τον ηλεκτρονικό 

εξοπλισμό των Γραφείων του. Αποτάθηκε στη ΔΑΥ και ζήτησε την 

οικονομική βοήθειά της για αντικατάσταση του φωτοτυπικού μηχανήματος 

και του fax που ήταν πεπαλαιωμένα και προβληματικά, καθώς και για την 

προμήθεια ενός ηλεκτρονικού υπολογιστού. Η ΔΑΥ ενέκρινε τη διάθεση των 

ανωτέρω τα οποία διετέθησαν στον Σύλλογο και παρελήφθησαν το 2007.  

 Πέραν των ανωτέρω, ζητήθηκε συμπληρωματικά και ένας φορητός 

ηλεκτρονικός υπολογιστής (laptop), ο οποίος θα χρησιμοποιείτο για τις 

προγραμματισμένες επισκέψεις του Διοικητικού Συμβουλίου ΣΑΣ στις 

Μονάδες της Πολεμικής Αεροπορίας, για ενημέρωση των εν ενεργεία 

αποφοίτων ΣΤΥΑ για το έργο του Διοικητικού Συμβουλίου του ΣΑΣ και όχι 

μόνο. Πράγματι, η ΔΑΥ ενέκρινε και αυτή τη μονάδα του ηλεκτρονικού 

υπολογιστού και μας ειδοποίησε ότι πρέπει να τον παραλάβουμε από το 

ΚΕΦΑ.  

 Το Διοικητικό Συμβούλιο ΣΑΣ έστειλε κατόπιν δικής του επιθυμίας 

το τότε Μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου κ.Κωνσταντίνο Ρόττα να 

μεταβεί στο ΚΕΦΑ και να τον παραλάβει για λογαριασμό του ΣΑΣ, καθότι 

αυτός θα εγκαθιστούσε από τεχνικής πλευράς και το πρόγραμμα της όλης 

παρουσίασης που είχε εκπονήσει το Διοικητικό Συμβούλιο. Το όντι, πήγε, 

παρέλαβε έναν εμπλουτισμένο φορητό ηλεκτρονικό υπολογιστή (laptop), 

τον οποίο κράτησε για να προβεί στην εγκατάσταση του προγράμματος, 

καθώς και ένα προβολικό μηχάνημα (projector) του Συλλόγου για τον 

ανωτέρω σκοπό.  
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Έκτοτε και μέχρι σήμερα, τα ανωτέρω δύο (2) μηχανήματα (laptop και 

projector) παραμένουν εις χείρας του κ.Κωνσταντίνου Ρόττα, παρ’ ότι έχει 

πάψει να είναι Μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου από τον Σύλλογο.  

Το νέο Διοικητικό Συμβούλιο που θα προκύψει από τις σημερινές 

αρχαιρεσίες, παρακαλώ να προβεί στις απαιτούμενες ενέργειες για την 

επιστροφή των ανωτέρω μηχανημάτων, τα οποία αποτελούν περιουσιακό 

στοιχείο του Συλλόγου. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ τον κ.Δαμηλάκη.  

 Παρακαλείται ο κ.Κουρκουτάς να έχει τον λόγο για τρία (3΄) λεπτά.  

Γ.ΚΟΥΡΚΟΥΤΑΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε. Ονομάζομαι Κουρκουτάς 

Γεώργιος της 9ης Σειράς.  

 Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, καλημέρα σας. Η σημερινή, θα έπρεπε 

κατά τη γνώμη μου να ήταν μία ξεχωριστή ημέρα, όχι όπως τις προηγούμενες 

συγκεντρώσεις μας. Θα περίμενα μία ημέρα μνήμης, μία ημέρα 

αναλογισμού, μία ημέρα, θα έλεγα, ευθύνης απέναντι στα παιδιά μας, 

απέναντι στα εγγόνια μας και απέναντι στην Ελλαδίτσα μας. Ναι, γιατί έτσι 

την κατάντησαν.   

Κάτι ανάλογο θα περιμένω από το νέο Συμβούλιο που θα εκλέξουμε 

σήμερα, αλλά με πολλούς αγώνες και με λιγότερες εθιμοτυπικές επισκέψεις.  

Την πιο μεγάλη, μάλλον την εγκληματική ευθύνη για την κατάντια μας 

αυτή, έχουν οι περισσότεροι των ‘‘Βολευτών’’ μας. Και αν στη θέση τους 

ήταν Βουλευτές από την Ιταλία, πολλοί θα είχαν πάει φυλακή. Εάν ήταν 

Βουλευτές από την Ιαπωνία, θα είχαν κάνει πολλοί χαρακίρι.  

Να αναλογιστούμε όλοι μας, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, πώς ένα 

πρωινό ήρθαν πέντε Τροϊκανοί και εισέβαλαν στο Γραφείο του 

Πρωθυπουργού και του είπαν: «Αφήστε τα μολύβια σας κάτω. Εμείς θα σας 

υπαγορεύουμε τι θα γράφετε, για το καλό σας βέβαια και για το καλό όλων των 

Ελλήνων και της Ελλάδος». Και βλέπουμε τα καλά αποτελέσματα 
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καθημερινά. Βλέπουμε, κυρίες και κύριοι, χιλιάδες συμπατριώτες μας στο 

τέλος των Λαϊκών Αγορών, να μαζεύουν ό,τι άχρηστο αφήνουν οι 

λαϊκατζήδες. Βλέπουμε πολλούς συμπατριώτες μας να περιφέρονται στους 

δρόμους για να μαζέψουν από τους κάδους ό,τι άχρηστο, αλλά τόσο πολύ 

χρήσιμο γι αυτούς. Βλέπουμε τα συσσίτια που διοργανώνουν οι Εκκλησίες 

και οι Δήμοι και που ο κόσμος καθημερινά όλο και περισσότεροι πηγαίνουν. 

Τέλος, βλέπουμε ακόμη τα πιο απάνθρωπα, τα πιο εξευτελιστικά για την ίδια 

τη ζωή και αυτοκτονίες που κάθε ημέρα αυξάνονται.  

Όλα τα παραπάνω και όχι μόνο, τα κάνουν μία χούφτα άπληστων 

ανθρώπων σε όλη τη γη, οι οποίοι θέλουν να μας εξαντλήσουν οικονομικά 

και προπαντός να εξευτελίσουν την ανθρώπινη υπόστασή μας και 

αξιοπρέπεια. Θα ήθελα να έλεγα σε αυτούς τους άπληστους, τους 

απάνθρωπους και στα τσιράκια τους στην Ελλάδα και σε πολλά κράτη της 

γης, από Πρωθυπουργούς, Υπουργούς, δημοσιογράφους, Τροϊκανούς και 

Διεθνές Νομισματικό Ταμείο, οι οποίοι μπορεί… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Κουρκουτά, σας παρακαλώ, συντομεύετε, διότι το 

θέμα είναι… Έχω το μέσον να σας στείλω σε ένα παράθυρο ενός 

τηλεοπτικού show. 

Γ.ΚΟΥΡΚΟΥΤΑΣ: Τελειώνω, κύριε Πρόεδρε.  

 Μπορεί να είναι μία δύναμη γιατί έχουμε σκύψει το κεφάλι και τους 

δώσαμε το δικαίωμα να μας καβαλήσουν στο σβέρκο, εμάς των 6 

δισεκατομμυρίων, αλλά ότι στο τέλος του δρόμου υπάρχει μία λακκούβα δύο 

τετραγωνικών μέτρων και θα ρίξουν και αυτούς μέσα. Και εδώ βλέπουμε ότι 

υπάρχει η δικαιοσύνη του Θεού και Πατέρα μας. Θα ήθελα επίσης να τους 

έλεγα τη φράση του πονεμένου Ωνάση προς τους δημοσιογράφους, όταν 

έφευγε το παιδί του από αυτή τη σύντομη όσο και ψεύτικη ζωή, ότι: «Εγώ 

τώρα είμαι ο πιο φτωχός άνθρωπος στον κόσμο». Αυτό για εμένα είναι ένα 

δίδαγμα, το οποίο θα πρέπει να φτάσει σε όλα τα αυτιά όλου του κόσμου και 
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προπαντός στους ανθρώπους που έχουν κάποια εφήμερη δύναμη της θέσης 

και της καρέκλας.  

 Τελειώνοντας, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, θα ήθελα να σας 

ευχαριστήσω για την υπομονή που δείξατε να με ακούσετε και σας εύχομαι 

υγεία και κουράγιο για την αντιμετώπιση των προβλημάτων, με αγώνες και 

ομαδικούς των 2 και 3 ακόμη, εκατομμυρίων ανθρώπων, χωρίς 

βανδαλισμούς, αλλά με μεγάλη ένταση. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Κουρκουτά μου ευχαριστώ, αλλά σαν άρθρο θα 

μπορούσαμε να το γράψουμε στο ΣΑΣ ή να το στείλουμε σε εκείνους που 

ενδιαφέρονται να κάνουν αυτά τα οποία κάνουν. Εμείς στην Τρόικα δεν 

μπορούμε ως ΣΑΣ, να πάμε. Ευχαριστώ πολύ.  

 Ο κ.Σχίζας παρακαλείται έχει τον λόγο. 

ΣΧΙΖΑΣ: Σχίζας, απόφοιτος της ΣΤΥΑ 8ης Σειράς, Σμήναρχος απόστρατος. 

Χαίρομαι κάθε φορά που έρχομαι σε επικοινωνία μαζί σας, οπτική 

επικοινωνία που παίζει και αυτή ρόλο.  

Παρακολούθησα με προσοχή τον κ.Πρόεδρο, ο οποίος αναλυτικά μας 

είπε πάρα πολλά, με δόση αυτοπροβολής. Υπ’ όψη ότι τα πλείστα αυτών 

έχουν αρχίσει προ πολλού, από πολλά προηγούμενα Διοικητικά Συμβούλια, 

με συγκεκριμένες προτάσεις, με επισκέψεις. Και με επισκέψεις και στις 

Μονάδες, για άμεση επικοινωνία με το Προσωπικό των Μονάδων που μας 

ενδιέφεραν. Αυτό, όσον αφορά τον Απολογισμό.  

Μας είπε κάτι ο κ.Εμμανουηλίδης, ο αγαπητός Γιώργος (τον σέβομαι 

απόλυτα, υπ’ όψιν). Δεν δέχομαι όμως ότι είμεθα υποτελείς, ότι οδηγούμεθα 

στην υποτέλεια. Δεν μπορώ να το δεχθώ, ούτε το πιστεύω ως Έλλην πολίτης. 

Απλά, από κάπου πήραμε λεφτά, μας τα έδωσαν, μας τα δάνεισαν, με σκοπό. 

Κάποιοι, από αυτά τα λεφτά έφαγαν. Δεν τα φάγαμε όλοι μαζί. Και τώρα 

υποχρεούμεθα, δικαίως ή αδίκως όλοι μαζί να τα πληρώσουμε, να τα 

επιστρέψουμε.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τα είπε ο Πάγκαλος αυτά. Αφήστε τα. Παρακάτω. Ευχαριστώ 

πολύ. 

ΣΧΙΖΑΣ: Απαντώ στην: υποτέλεια. Δεν θέλω διακοπή κατά τη διάρκεια του 

τριλέπτου που έχω. Καμία διακοπή!  

Όσον αφορά την εφημερίδα, που είναι ο καθρέπτης του Συλλόγου, σε 

κάποια έντυπα θύμιζε ένα προεδρικό έντυπο αυτοπροβολής. Αυτά τα έχω 

επισημάνει γραπτώς και τα έχω στείλει στο Διοικητικό Συμβούλιο και ήταν 

και ένας λόγος που έπαψα να στέλνω και άρθρα. Παρά ταύτα, έχω στείλει 

ένα τελευταίο με τίτλο: «Η ζωή, η ζωή μας και η ζωή των άλλων». Εμείς όλοι 

έχουμε περιπέσει στη ζωή των άλλων. Διαβάστε το. Αξίζει. Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ τον κ.Σχίζας.  

 Παρακαλείται ο κ.Γεωργόπουλος να έχει τον λόγο για τρία (3΄) λεπτά.  

ΓΕΩΡΓΟΠΟΥΛΟΣ: Χαιρετώ και εγώ τη Συνέλευσή μας. Είμαι ο Τάσος 

Γεωργόπουλος 17ης Σειράς. Εγώ πιο πολύ εθιμικά όποτε παρίσταμαι, θέλω 

να λέω δυο λόγια για τους συναδέλφους, εκείνο το οποίο θέλω να πω, είναι 

ότι κατ’ αρχήν ευχόμαστε καλή επιτυχία σε όσους εκλεγούν και καλή δύναμη 

για να προχωρήσουν πιο πέρα το έργο του Συλλόγου μας.  

 Και κάτι άλλο, το οποίο πρέπει να το λάβουμε πολύ σοβαρά υπ’ όψιν. 

Δεν φτάνουν μόνο τα Μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου. Τα Μέλη του 

Διοικητικού Συμβουλίου είναι νομιμοποιητικά, για να νομιμοποιούν κάποια 

πράγματα, να παίρνουν κάποιες κεντρικές αποφάσεις και να προωθούν την 

πρόοδο του έργου του Συλλόγου. Χρειάζονται και συνάδελφοι με καλή 

διάθεση εθελοντισμού, με ιδέες, με προτάσεις, να είναι κοντά στον Σύλλογο, 

να πλησιάζουν όσο γίνεται και αν υπάρχει και η δυνατότητα, να υπάρχει και 

κάποια ανταμοιβή γι αυτή την προσφορά, είτε ηθική, είτε… (δεν ξέρω, αυτό 

είναι θέμα του Συλλόγου πώς θα το κρίνει).  

Ειδικά για το θέμα των προσόδων του Συλλόγου, που βασικά 

βασίζεται στις συνδρομές μας, πρέπει να βρεθούν τρόποι και ιδέες, να 
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υπάρξει η δυνατότητα υποστήριξης, για να υπάρχει και η δυνατότητα 

παρουσίας και παράστασης του Συλλόγου. Και κατά συνέπεια, ‘‘ιδού η 

Ρόδος, ιδού και το πήδημα’’, όχι μόνο με μία απλή παρουσία, αλλά και με 

βοήθεια στο μέτρο του δυνατού, για να στηρίξουμε ένα Σύλλογο ο οποίος 

σημειωτέον, δεν είναι Σύλλογος με κάποια αρχή και τέλος από κάποιον 

ιδρυτή, ή από κάποιους ανθρώπους που έβαλαν ένα στόχο, ή οτιδήποτε.  

Ο Σύλλογος μας είναι η συνέχεια μίας παραγωγικής Σχολής, 

αυτοδικαίως είναι Μέλη όλοι, ασχέτως αν χρειάζεται κάποια τυπική άδεια 

για να εγγραφούν ή όχι. Η αποφοίτηση από τη Σχολή σε κάνει Μέλος. Κατά 

συνέπεια, υπάρχει η δυνατότητα έστω και άτυπα, να απευθυνόμαστε σε εν 

ενεργεία συναδέλφους, υπάρχει η δυνατότητα και πρέπει να αντληθεί κάθε 

δυνατότητα να προσεγγιστούν όλοι οι απόφοιτοι της Σχολής. Και αν δεν 

θέλουν να είναι Μέλη με 20€, να είναι Μέλη με 5€, για να είναι απλώς 

αρωγοί του Συλλόγου. Και τέλος πάντων, μπορούμε να σκεφθούμε όλοι και 

να βρούμε τρόπους να υποστηρίξουμε τον Σύλλογο.  

Ένα τελευταίο. Το θέμα της στέγης του Συλλόγου, εγώ φρονώ ότι 

επειδή έχει τραβήξει πολλά χρόνια, καλόν είναι η αναλαμβάνουσα Διοίκηση 

να το δει όσο γίνεται πιο ζεστά και ει δυνατόν σε αυτή την τριετία, ευχής 

έργο θα είναι να κλείσει και να ολοκληρωθεί, για να το προλάβουμε και εμείς 

οι πιο παλιοί (ή όχι πιο παλιοί τέλος πάντων), που είναι ένα όνειρο ζωής ο 

Σύλλογος να έχει τη στέγη του. Καλό είναι λοιπόν, να το επισπεύσουμε και 

να δούμε τι μπορεί να γίνει.  

Ένα τελευταίο, οι γενικές ευχές και προς το απερχόμενο Δ.Σ. και καλή 

επιτυχία στο νέο και υγεία και μακροημέρευση σε όλους τους συναδέλφους. 

Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε τον κ.Γεωργόπουλο.  

 Και παρακαλώ τον κ.Κώστα Δελή να έχει τον λόγο για τρία (3΄) λεπτά.  
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Κ.ΔΕΛΗΣ: Καλημέρα σας. Εγώ δεν ήρθα για να πω καμία κουβέντα, αλλά 

πήρα τα εναύσματα από τον κ.Εμμανουηλίδη και από διάφορους άλλους 

κυρίους συναδέλφους και γι αυτό θέλω να πω ορισμένα πράγματα. Είμαι ο 

Υποπτέραρχος Δελής 12ης Σειράς ΣΤΥΑ και είμαι περήφανος για την 

προέλευσή μου αυτή, διότι εκεί έμαθα τα πρώτα μου γράμματα, εκεί έφαγα 

το πρώτο μου ψωμί, εκεί μου δόθηκε η ευκαιρία να σπουδάσω και να πάρω 

δύο Πανεπιστημιακά διπλώματα. Επομένως, οφείλω χάριτας στη ΣΤΥΑ και 

στην Αεροπορία.  

 Κατ’ αρχήν, αυτά που είπε ο κ.Πρόεδρος δεν είναι αυτοπροβολή. Ο 

κ.Πρόεδρος έκανε πάρα πολύ καλά και αν δεν υπάρχει ένα άξιο Συμβούλιο, 

δεν μπορεί να γίνει τίποτα.  

Σήμερα, λοιπόν, σήμερα δίνουμε εντολή στο καινούργιο Συμβούλιο 

να δουλέψει. Εάν το Συμβούλιο δεν δουλέψει, δεν θα γίνει εντελώς τίποτα. 

Εάν είναι άξιο το Συμβούλιο, θα έχουμε αποτελέσματα. Εάν δεν είναι άξιο, 

δεν θα έχουμε αποτελέσματα. 

 Επομένως, δεν είναι αυτοπροβολή, οφείλεται στην αξιοσύνη του.  

Ενδεχομένως και ο Πρόεδρος Ενώσεως Αποστράτων –εγώ είμαι 

Αντιπρόεδρος εκλεγείς και σας ευχαριστώ πάρα πολύ όσους μας ψηφίσατε– 

έχουμε πάρει την απόφαση να μαζέψουμε όλους τους Συλλόγους, είτε αυτοί 

είναι θεσμικά Όργανα, είτε δεν είναι θεσμικά Όργανα και να μπορέσουμε να 

καθίσουμε να εργαστούμε μαζί για την πρόοδο των Ενόπλων Δυνάμεων και 

για την πρόοδο αυτού του κράτους. Διότι, όπως είπε και ο κ.Εμμανουηλίδης, 

εμείς είμαστε ένα από τα αναχώματα. 

 Επομένως, το πρώτο που θα κάνουμε τώρα, είναι να μαζέψουμε τα 

Προεδρεία των Συλλόγων, η Ένωση Αποστράτων, τουλάχιστον να 

ξεκινήσουμε από την Αεροπορία και θα το επιδιώξουμε και με τις άλλες 

Ενώσεις, ούτως ώστε να αποτελέσουμε τη ραχοκοκαλιά, όπως είπε ο 

κ.Εμμανουηλίδης. 
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Η ΣΤΥΑ θα πρέπει να κρατήσει τον ανώτατο βαθμό του Σμηνάρχου. 

Όμως, δεν θα τον πάρουν όλοι τον βαθμό του Σμηνάρχου, θα τον πάρουν οι 

ικανοί. Όπως, όποιος εξέρχεται από τη Σχολή Ικάρων, δεν μπορεί να γίνει 

Αντιπτέραρχος. Δεν μπορεί να γίνει Αντιπτέραρχος! Θα φτάσει μέχρι εκεί 

που του πρέπει να φτάσει. Ούτε ο εξερχόμενος της ΣΤΥΑ θα γίνει 

Σμήναρχος. Θα φτάσει μέχρι εκεί που του πρέπει.  

Όταν ήμουν Σωματάρχης, μου ήρθε μία απόφαση Διοικητικού 

Δικαστηρίου να προάγουμε κάποιον σε Ταξίαρχο, με εβδομήντα επτά (77) 

7άρια, από δέκα (10) διαφορετικούς Διοικητές και το αιτιολογικό του 

Διοικητικού Δικαστηρίου ήταν ότι το επτά (7) είναι προβιβάσιμος βαθμός. 

Και λέω: «Κύριε Αρχηγέ, με το επτά (7) μπορεί να γίνει Επισμηναγός; Μπορεί 

να γίνει Αντισμήναρχος; Μπορεί να γίνει Σμήναρχος; Μπορεί να γίνει και 

Πτέραρχος; Όχι! Θα την απορρίψουμε». Πρωτάκουστο αυτό από εισηγητή 

του ΟΑΣ. Πρωτάκουστο! «Άστε τον να τρέχει, αφήστε τον να πάει στο 

Εφετείο, αφήστε τον να πάει στο Συμβούλιο της Επικρατείας. Δεν είναι 

δυνατόν, από δέκα (10) διαφορετικούς Διοικητές, να έχει εβδομήντα επτά (77) 

7άρια και να διεκδικεί να γίνει Ταξίαρχος και Υποπτέραρχος».  

Λοιπόν, θα διεκδικήσουμε τα δικαιώματά μας. Έχουμε άξιους 

Αξιωματικούς από τις παραγωγικές Σχολές των Υπαξιωματικών και έχουμε 

άχρηστους Αξιωματικούς από παραγωγικές Σχολές Αξιωματικών. Επομέ-

νως, εγώ πιστεύω ότι θα πρέπει να τα δούμε αυτά τα πράγματα με αξιοκρα-

τία και αν είναι δυνατόν, να κάνουμε και προτάσεις περί τροποποιήσεως του 

Νόμου περί ιεραρχίας και προαγωγών.  

Συγχαρητήρια στο παλιό Συμβούλιο και ευχόμαστε το νέο Συμβού-λιο 

να είναι αντάξιο της ψήφου που δώσαμε σήμερα. Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ τον κ.Δελή.  

 Και θα πω το εξής, όλοι ακούσαμε όλους και ο καθένας θα βγάλει τα 

δικά του συμπεράσματα. Εγώ ειρηνικά και συναδελφικά, λέω εκείνο το 
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οποίο είπα και στην αρχή: «Μην πετροβολάτε τους λαθεμένους ανθρώπους, 

αλλά οδηγήστε τους στον σωστό δρόμο, για να φτάσουν στο δικό σας 

περιβόλι».  

 Σας ευχαριστώ και σας εύχομαι Καλή Χρονιά, με υγεία και ευτυχία 

στην οικογένειά σας και σε εσάς. Ευχαριστώ.  

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λήγει η Συνέλευση.  

ΩΡΑ ΛΗΞΗΣ: 12:45΄ 

Ο Πρόεδρος της Γεν. Συνελεύσεως 

 

 

Τσουκνίδας Δημήτριος 

 

 

 

Ο Α΄ Γραμματέας της Γεν. Συνελεύσεως 

 

 

Δημήτριος Μανιώτης  

 

 

Ο Β΄ Γραμματέας της Γεν. Συνελεύσεως 

 

 

Γεωργόπουλος Αναστάσιος. 

 


